
MANİSA Büyükşehir Belediye-
sinin proje ve yatırımlarının

Ankara ayağını takip etmek üzere
temaslarda bulunan Manisa
Büyükşehir Belediye Başkanı Cen-
giz Ergün ile Manisa Futbol Kulübü
Başkanı Mevlüt Aktan, Gençlik ve
Spor Bakanı Osman Aşkın Bak’ı zi-
yaret etti. Manisa’daki spor yatırım-
ları ile ilgili Bakan Bak’a bilgi veren
Başkan Ergün, şehrin futbol, bas-
ketbol, voleybol ve bireysel
sporlarda başarıyla temsil edildiğini
söyledi. basketbol, voleybol ve
bireysel sporlarda başarıyla temsil
edildiğini söyledi. 

SPOR BAKANI BAK’A BİLGİ VERDİLER

MANİSA Büyükşehir Belediye-
spor çatısı altında 15 branşta 5

binin üzerinde sporcuya sahip
olduklarını belirten Başkan Ergün,
Manisa Büyükşehir Belediyespor
Basketbol takımının bu yıl hem
Avrupa’da hem de Süper Lig’de
mücadele edeceğini söyledi. Man-
isa Büyükşehir Belediyespor kadın
voleybol takımının da bu sezon 2.
Lig’de Manisa’yı temsil edeceğini
aktaran Başkan Ergün, futbolda da
Manisa’yı üst seviyede temsil eden
Manisa Futbol Kulübü’nün Trend-
yol 1’inci ligde süper lige yükselme
mücadelesi verdiğini söyledi. Zi-
yarette, yenileme çalışmaları
devam eden Manisa 19 Mayıs
Stadyumu ve kulüp hakkında bilgi
alışverişinde bulundu. Bakan Bak,
Trendyol 1. Lig'de mücadele eden
Manisa Futbol Kulübü’ne başarı
dileklerini iletti. 

ŞEHİR STADINDAKİ ÇALIŞMAYI ANLATILAR

MİLLİYETÇİ Hareket Partisi
(MHP) Genel Merkezinde Genel

Başkan Dr. Devlet Bahçeli’yi maka-
mında ziyaret eden Salihli Belediye
Başkanı Kayda, Kula Belediye
Başkanı Tosun ve Sarıgöl Belediye
Başkanı Selçuk, Genel Başkan
Bahçeli’ye ilçelerindeki çalışmalar ve
devam eden projeler hakkında bil-
giler verdi. Ziyaretin sonundan hatıra
fotoğrafı çektirilmesinin ardından
MHP Genel Başkanı Dr. Devlet
Bahçeli, belediye başkanları ile Sal-
ihli, Kula ve Sarıgöl’e bol bol selam
gönderdi.  Ziyarette MHP’li belediye
başkanlarına MHP MYK Üyesi Ali
Uçak eşlik etti. MHP Yerel Yönetim-
lerden Sorumlu Genel Başkan
Yardımcısı Sadir Durmaz ile İller
Bankası Genel Müdürü Recep
Türk’ü ziyaret edildi.

BAŞKANLAR, GENEL MERKEZ’DE AĞIRLANDILAR
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MANiSA FERMANI

Geçen hafta bu akşam AK Parti Yunusemre
İlçe Başkanı İlcan Durmaz ve teşkilatının
Manisa Anemon Otelde düzenle-
diği Sivil Toplum Örgütleri ile
buluşma toplantısına katıldım.
AK Parti istişare geleneğini
2024 Mart ayındaki yerel se-
çimler öncesi göstermiş oldu.
Anemon Oteldeki Sivil Top-
lum Örgütleri Buluşması bana
göre güzel organize edilmiş. 

YUNUSEMRE AK PARTİNİN SİVİL TOPLUM
ÖRGÜTLERİ BULUŞMASINA KATILDIM

ERTUĞRUL AYTAÇ

Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün ve Manisa FK Başkanı Mevlüt Aktan Gençlik
ve Spor Bakanı Bak’ı ziyaret ederek 19 Mayıs Stadyumu’nun son durumu hakkında görüştüler

Manisa Büyükşehir Belediye
Başkanı Cengiz Ergün ve 
Manisa Futbol Kulübü Başkanı
Mevlüt Aktan, Gençlik ve Spor
Bakanı Osman Aşkın Bak’ı
makamında ziyaret ederek ye-
nileme çalışmaları devam eden
Manisa 19 Mayıs Stadyumu ve
kulüp hakkında bilgi 
alışverişinde bulundu. Ziyarette
Başkan Mevlüt Aktan, Bakan
Bak'a üzerinde isminin yer
aldığı 45 numaralı Manisa FK
formasını ve kulübün 
ürünlerinin yer aldığı hediye
paketi takdim etti. 

19 MAYIS STADYUMU iÇiN
ANKARA’YA GiTTiLER!

MURADiYE OSB KENDi 
KAYNAGINI URETiYOR! 

MANİSA Su ve Kanalizasyon
İdaresi (MASKİ) Genel

Müdürlüğü, Saruhanlı ilçesine
bağlı Apak Mahallesinde 17 Mi-
lyon TL ile başlanan altyapı
yatırımlarını tüm hızıyla
sürdürüyor. Yatırım ve İnşaat
Dairesi Başkanlığı bünyesinde
154 Mahalle Projesi kap-
samında hayata geçirilen çalış-
mayı Yatırım ve İnşaat Dairesi
Başkanı Hilmi Serkan Emir,
Şube Müdürü Kadir Bahadır
Zeybek ve teknik personel
eşliğinde sahada incelemelerde
bulundu. 3 bin 700 metre kanal-
izasyon hattı, 4 kilometrelik
içme suyu hattı ve fosseptik
montajlarının sürdürüldüğü ma-
hallede 19 bin metrekarelik
parke taşı döşeme çalışma-
larında da sona geliniyor.

TUFAN AKAN 
aday adaylığını açıkladı! 

5 yıldır İYİ Parti Yunusemre
İlçe Başkanlığı görevini yer-

ine getiren Tufan Akan, düzen-
lediği tanıtım toplantısında
2024 yılı Mart ayı içerisinde
yapılacak yerel seçimlerde
Yunusemre Belediye Başkan-
lığı için partisinden Belediye
Başkan aday adayı olduğunu
açıkladı. Coşkulu ve geniş
katılımlı bir buluşmayla aday
adaylığını duyuran İYİ Partili
Akan’ın konuşması, salonda
büyük alkış topladı.  

CHP Il Başkanı Zeyrek görevi teslim aldı
GEÇTİĞİMİZ haftasonu gerçekleştirilen
CHP Manisa İl Başkanlığı kongresinde

delegelerden aldığı oylar ile partinin il başka-
nı seçilen Ferdi Zeyrek ve beraberindeki
yönetim kurulu üyeleri Manisa Adliyesi’nde
düzenlenen törenle mazbatasını aldı. 

MHP’li belediye başkanları
Bahçeli’yi ziyaret etti   

Manisa’nın Yunusemre ilçesindeki Muradiye Organize Sanayi Bölgesi'nde (MUOSB) toplu açılış töreni gerçekleştirildi

Muradiye OSB’nin kendi kaynağını kendisinin ürettiğini belirten MUOSB Yönetim Kurulu Başkanı Osman Kıvırcık,
altyapı için sanayiciden tek kuruş alınmadığının altını çizerken, açılışı gerçekleştirilen 155 sanayi dükkândan
oluşan ticaret merkezinin geliri ile Muradiye OSB’nin 20 yıllık altyapı sorununa neşter vurulduğunu belirtti. 

MANİSA’DA 2020 yılında kuru-
lan Muradiye OSB hızla büyüy-

erek hem ülke ekonomisine hem
de istihdama katkı sunuyor. Mu-
radiye OSB’de yapımı tamamlanan
155 sanayi dükkanından oluşan
ticaret merkezi, bölgede son bir

yılda açılan fabrikaların açılışı
gerçekleştirilirken, Uzunburun
genişleme alanında parsel tesviye
çalışmaları başladı ve Muradiye
OSB-Yunusemre Kaymakamlığı
Afet Acil Durum Timi protokolü de
imza altına alındı. 

Apak’ın 17 milyonluk
yatırımı tamamlanıyor
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ERTUĞRUL AYTAÇ
MANiSA FERMANI

YUNUSEMRE AK PARTİNİN SİVİL TOPLUM
ÖRGÜTLERİ BULUŞMASINA KATILDIM

Geçen hafta bu akşam AK
Parti Yunusemre İlçe Başkanı İlk-
can Durmaz ve teşkilatının Manisa
Anemon Otelde düzenlediği Sivil
Toplum Örgütleri ile buluşma top-
lantısına katıldım.

AK Parti istişare geleneğini
2024 Mart ayındaki yerel seçimler
öncesi göstermiş oldu. Anemon
Oteldeki Sivil Toplum Örgütleri
Buluşması bana göre güzel orga-
nize edilmiş. Anemon Otelin sa-
lonu doluydu. İkramları
mükemmeldi. Son zamanların AK
Partide organize edilen ve ilgi
gören bir toplantı olduğu görüşün-
deyim. AK Parti Manisa’da yerel
seçimlerde başarılı olmak için ça-
lışmalarını hızlandırdığını görüyo-
rum. Önce emeği geçen her AK
Parti ferdine teşekkür ederim. Yu-
nusemre Belediye Başkanı Dr.
Mehmet Çerçi’ye de…

TOPLUMUN SIKINTILARINI
BİLİYORLAR

AK Partinin Manisa Yunusemre
teşkilatının toplantısına AK Parti
Şehzadeler’in çiçeği burnunda
İlçe Başkanı Avukat Ali Özyiğit ile
birlikte gittim. Gündüz basın top-
lantısında beraber olduğum AK
Parti Grup Başkanvekili Manisa
Milletvekili Bahadır Yenişehirlioğlu
ile Yunusemre Belediye Başkanı
Dr. Mehmet Çerçi Anemon Oteli-
nin girişinde birlikte oturuyorlardı.
Yanlarına Şehzadeler İlçe Başkanı
Ali Özyiğit ile birlikte gittim. Bir
süre beraber olduk. Toplantıya
sivil toplum örgütlerinin temsilcileri
gelmeye başladı. Manisa Ticaret
ve Sanayi Odası Başkanı Mehmet
Yılmaz’ı, Borsa Başkanı Sadık Öz-
kasap’ı gördüm. Esnaf Kefaletin
Başkanı Recep Çınar ile birlikte
oldum. Şoförler Cemiyeti Başkanı
Salih Karaağaç, Pazarcılar Odası
Destan Bulgay ve Fevzi Açıkel ile
birlikte aynı masada toplantıyı
takip ettim. Sivil toplum örgütleri
toplantısının protokol masasında
AK Parti İl Başkanı Salih Hızlı,
Şehzadeler İlçe Başkanı Ali Özyi-

ğit, organizasyonu üstlenen yeni
Başkan İlkcan Durmaz, AK Parti
Grup Başkanvekili Manisa Millet-
vekili Bahadır Yenişehirlioğlu,
MKYK Üyesi Manisa Milletvekili
Murat Baybatur ve Manisa millet-
vekilli Mücahit Arınç vardı.

İlk konuşmayı kısa ve öz bi-
çimde Yunusemre İlçe Başkanı
İlkcan Durmaz yaptı. Ardından Yu-
nusemre Belediye Başkanı Dr.
Mehmet Çerçi belediye olarak bu-
güne kadar yaptığı hizmetleri gö-
rüntülü şekilde anlattı. Milletvekili
Mücahit Arınç geceyi düzenleyen-
lere teşekkür etti. MKYK Üyesi
Manisa Milletvekili Murat Bayba-
tur sivil toplum örgütleri temsilcile-
rine hitaben yaptığı konuşmada
ekonomik sıkıntıları gözlemledikle-
rini belirtti ve emeklinin durumuna

değindi. Hayat pahalılığı için hü-
kümetin aldığı tedbirlerin yeni
yılda kendisini göstereceğine de-
ğinerek “Her şeyin farkındayız. Bu
badireleri hep birlikte aşacağımıza
inanıyorum. Cumhurbaşkanımız
Recep Tayyip Erdoğan bugüne
kadar nasıl halkın dertlerine çare
bulmuşsa bugünkü sıkıntıları da
yeni maliye politikası ile çözece-
ğine inanıyoruz. Sizlerin dertleri
bizlerin dertleridir” dedi. AK Parti
Grup Başkanvekili Manisa Millet-
vekili Bahadır Yenişehirlioğlu önce
basın toplantısında bazı sözlerinin
yanlış anlaşılmasına değinerek
“Toplumun sıkıntılarına çare bula-
cağız. Manisa da yeni çağda daha
güzel hizmetler alacak. Manisa-
Ankara hızlı trenle 3 saatte gidile-
cek. Manisa ilini yönetecek
Valimiz Enver Ünlü görevine baş-
ladı. Çalışkan ve dinamik bir valiye
sahip olduk. Emniyet Müdürümüz
Fahri Aktaş da öyle. Manisa’yı
güzel ve rahat huzur içinde geçe-
cek bir yaşama sahip olacak”
dedi. 

Toplantı bana göre güzeldi.
Anemon Otelden Ticaret ve Sa-
nayi Odası Başkanı Mehmet Yıl-
maz ile birlikte ayrıldık.

Manisa Valisi Enver Ünlü
şehzadeler kentine ayak bastı-
ğında kendisini Ticaret ve Sa-
nayi Odası Başkanı Mehmet
Yılmaz ve protokol üyeleri ile
birlikte karşılamıştım. Salı günü
de Manisa Gazeteciler Cemi-
yeti Başkanı Ali Filizkan ve yö-
netimi ile Valimiz Enver Ünlü’ye
hoş geldin ziyaretine gittik.
Güzel bir sohbet oldu. Ziya-
rette Başkan Ali Filizkan ve
onursal başkan olrak bendeniz
Cemiyet Başkanvekili Ertan
Korkmaz, yönetim kurlu üyeleri
Zerrin Ağar, Gökhan Aytaç,
Murat Yalçın, denetleme kurulu
üyeleri Esra Kale ve Ahmet
Ünsal ile birlikte mesleğini
hakkı ile gece gündüz yap-
maya çalışan Cüneyt Hasçelik
de bulundu. Ben ve oğlum
Gökhan ile birlikte Valimiz
Enver Ünlü ile birlikte fotoğrafı-
mızı Cüneyt Hasçelik çekti.

EMİNİYET MÜDÜRÜ 
FAHRİ AKTAŞ’I DA 

ZİYARET ETTİK
Giresun ve Zonguldak’tan

Manisa’ya Emniyet Müdürü
olarak atanan Fahri Aktaş’ın
basınla ilişkilerinin iyi olduğu
bilgisine ulaştığım için Ali Filiz-
kan başkanlığındaki yönetim ile
10 yıl sonra Manisa Emniyet
Müdürlüğüne Murat Yalçın ile
birlikte gittim. İlk defa Manisa
Emniyet Müdürlüğünün yeni
binasına girmiş oldum. Emni-
yet Müdürümüz Fahri Aktaş
bizleri karşıladı. Bol bol sohbet
ettik. Ahmet Ünsal’ın dediği
gibi Emniyet Müdürü Aktaş zi-
yaretinde hep ben konuştum
desem yeridir. Manisa’da görev
yapan rahmetli Necdet Men-
zir’den, Yavuz Elbirler, Kahra-
man Kaçak, Hüseyin Çapkın
ve Adem Aydemir müdürlerle
ilgili anılarımı yeni Emniyet Mü-
dürümüz Fahri Aktaş’a anlat-
tım. Cemiyet Başkanımız Ali
Filizkan Şakran’daki yazlık tatili
biter bitmez Manisa ziyaretle-
rine devam edilecek gibi görü-
lüyor. Ali Filizkan, Aydın Besen
ile beni Şakran’a davet etti. Fır-
sat bulunca gideceğim. Ali Fi-
lizkan’ın bir balığını yiyeyim
Aydın Besen de anıları anlatır.

VALİ ÜNLÜ VE EMNİYET MÜDÜRÜ AKTAŞ’A ZİYARET
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İl ve içe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFAHAVA DURUMU

0236 232 41 32

CAVLAN ECZANESİ
0236 235 20 13

YUNUSEMRE ECZANESİ

İNCİ ECZANESİ

0236 234 49 88

0236 231 84 34

NÖBETÇİ 
ECZANELER
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MANİSA ECZANESİ 1227 - Kutsal Roma imparatoru II. Friedrich, Papa IX. Gregorius tarafın-
dan aforoz edildi.
1555 - Damat Rüstem Paşa, ikinci kez Osmanlı Sadrazamı oldu.
1808 - Sened-i İttifak imzalandı.
1885 - Dünyanın ilk elektrikli tramvay hattı, Birleşik Krallık'nın Londra
kentinde faaliyete geçti.
1911 - İtalya Krallığı, Osmanlı İmparatorluğu'na savaş ilan etti ve Tra-
blusgarp Savaşı başladı.
1913 - II. Balkan Savaşı sonunda Osmanlı ile Bulgaristan Krallığı
arasında İstanbul Antlaşması imzalandı.
1918 - Bulgaristan Krallığı, Selanik Ateşkes Antlaşması'nı imzalayarak I.
Dünya Savaşı'ndan çekildi.

GÜNÜN OLAYI

Yıldırım düşen ev alev alev yandı   

MANİSA’NIN Kula ilçesinde
yıldırım düşmesi sonucu yangın
çıkan taş ev ile eve bitişik halde
bulunan samanlar kullanılamaz
hale geldi.   

Yangın, Kula ilçesine bağlı
Bebekli Mahallesi’nin Kara-
molla mevkiinde çıktı. Edinilen
bilgiye göre, akşam saatlerinde
ilçeyi etkisi altına alan yağışlı
havada, Karamolla Mahalle-
si’nde Metin Karakoç’a ait ika-
mete yıldırım düştü. Yıldırım
düşmesinin hemen ardından
evin çatı kısmı ile evin hemen
yanında bulunan samanlar yan-
maya başladı. Alevleri gören
mahalleli vatandaşlar bir yan-
dan yangına müdahale etmeye

başlarken, bir yandan da du-
rumu 112 Acil Çağrı Merkezi’ne
bildirdi.   Olay yerine gelen Ma-
nisa Büyükşehir Belediyesi’ne
bağlı Kula İtfaiye Amirliği ekip-
leri yangına müdahale ederken,
mahalleli vatandaşlar ile jan-
darma personelleri de sön-
dürme çalışmalarına büyük
destek verdi. Yaklaşık 1 saatlik
çalışmanın ardından çevredeki
başka bir eve sıçramadan
kontrol altına alınan yangında,
ikamet ile ikametin bitişiğinde
bulunan samanlar kullanılamaz
hale geldi.   Jandarma ekipleri
yangınla ilgili inceleme başlattı.
İHA

MANİSA İl Emniyet Mü-
dürlüğü Kaçakçılık ve Organize
Suçlarla Mücadele Şube Mü-
dürlüğünce, Kaçakçılıkla Müca-
dele Kanununa Muhalefet
suçunun önlenmesine yönelik
yapılan çalışmalarda Kaçakçılık
ve Organize Suçlarla Mücadele
Başkanlığı koordinesinde ülke
genelinde gerçekleştirilen SİS
operasyonunda, Şehzadeler,
Akhisar ve Salihli ilçelerinde
usulsüz tütün ve tütün ürünleri-

nin yakalanmasına yönelik ya-
pılan aramalarda; 191 bin 400
adet boş makaron, 62 bin 310
adet doldurulmuş sigara, 142
kilogram bandrolsüz kıyılmış
tütün, 36 adet elektronik si-
gara, 89 adet elektronik sigara
likiti, 2 adet elektronik sigara
sarma makinesi ele geçirildi. 5
şüpheli hakkında 5607 Sayılı
Kanun’a Muhalefet suçundan
adli işlem başlatıldı. 

İHA

Manisa'da polis tarafından yapılan SİS operas-
yonlarında, Şehzadeler, Akhisar ve Salihli ilçele-
rinde usulsüz tütün ve tütün ürünleri ele geçirildi.

Manisa polisinden 3 ilçede SiS operasyonu   

Turgutlu'da silah tacirlerine operasyon;  

MANİSA'NIN Turgutlu il-
çesinde haklarında silah tica-
reti yaptıkları istihbaratı alınan
şahısların evlerine yapılan
operasyonda 2 kişi gözaltına
alındı. Turgutlu ilçesinde Jan-
darma ekipleri tarafından ya-
pılan istihbarat çalışmaları
sonucunda yasa dışı yollarla
elde ettikleri silahları satmaya
çalıştıkları öğrenilen V.S. ve

K.S. isimli şahısların evlerine
operasyon yapıldı. 

Şahısların evlerinde yapı-
lan aramada; 2 adet ruhsatsız
tabanca, 1 adet ruhsatsız av
tüfeği ve 21 adet 9 mm ça-
pında fişek ele geçirildi. 

Gözaltına alınan V.S. ile
K.S. isimli şahıslar hakkında
adli işlemlere başlanıldığı öğ-
renildi. İHA

2 kişi gözaltında 
Kaçak tütün operasyonunda 
5 kişi gözaltına alındı

MANİSA'NIN Şehzadeler, Ak-
hisar ve Salihli ilçelerinde, kaçak
tütün operasyonunda 5 şüpheli
yakalandı.

Emniyet Genel Müdürlüğü Ka-
çakçılık ve Organize Suçlarla Mü-
cadele Daire Başkanlığınca (KOM)
ülke genelinde, tütün mamülleri
kaçakçılığına yönelik gerçekleşti-
rilen "SİS Operasyonu" kapsa-
mında, Manisa Emniyet
Müdürlüğü Kaçakçılık ve Orga-
nize Suçlarla Mücadele Şube
ekiplerince çalışma yürütüldü.

Yapılan aramalarda 190 bin
400 boş makaron, 62 bin 300 dol-
durulmuş sigara, 140 kilogram kı-
yılmış tütün, 36 elektronik sigara,

89 elektronik sigara likiti, 2 elek-
tronik sigara sarma makinesi ele
geçirildi. 

Gözaltına alınan 5 şüphelinin
emniyetteki işlemleri sürüyor.  AA

Şanlıurfa merkezli telefon dolandırıcılığı
ŞANLIURFA’DA düzenlenen telefon

dolandırıcılığı operasyonunda altın,
dolar ve ziynet eşyaları ele geçirildi, 17
şüpheli gözaltına alındı.   

Şanlıurfa’da telefonla arayarak ken-
disini hakim, savcı ve polis olarak
tanıtarak vatandaşları dolandıran
şüphelilerin yakalanması için ça-
lışma başlatıldı. İl Emniyet Müdürlü-
ğüne bağlı ekipler, belirlenen
adreslere operasyon düzenledi.
Operasyonda, 40 çeyrek altın, 8
adet bilezik, 2 yarım altın, 4 tam
altın ve 15 bin dolar para ele geçi-
rildi. Olayla bağlantılı olduğu tespit
edilen 17 şüpheli gözaltına alındı.

Gözaltına alınan 17 şahıstan 6'sı çıkarıl-
dıkları mahkemece tutuklandı. 

8 İLDE OPERASYON YAPILDI
Akçakale Cumhuriyet Başsavcılığı

koordinesinde genişletilen operasyon

sonrası Şanlıurfa merkezli İstanbul,
İzmir, Balıkesir, Manisa, Mersin, Batman
ve Kahramanmaraş ilinde belirlenen
bazı adreslere eş zamanlı operasyon
düzenlendi. Adreslerde yapılan ara-

mada, 12 adet telefon ile bu tele-
fonlara ait çok sayıda sim kart,
hafıza kartları, flash bellek ve 1 adet
ruhsatsız tabanca ile çok sayıda
mermi ele geçirildi. Gözaltına alınan
11 şüphelinin emniyetteki işlemleri
sürüyor. 

Gerçekleştirilen operasyonlar
çerçevesinde mağdurlara ait top-
lamda 24 milyon 250 bin TL maddi
zararın önlendiği bildirildi.  İHA
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Son zamanlarda derinleşen ekonomik krizle bera-
ber artan kiralar, aklımızın alamayacağı paralarla sa-
tılan daireler, herkes hayat pahalılığıyla uğraşırken
bir de barınma kriziyle verdiği savaş, ne yazık ki ne
etik ne yasa bıraktı. Fahiş kira artışları, milyonlarca
kişinin ortak sorunu. Şikayet etmeyen kiracı yok
gibi…

Ev sahibi ve kiracı arasındaki bitmeyen kavgaları
her gün haberlerde okuyoruz. Sahte tebligat ile kira-
cısını evinden eden mi dersin, kiracısını bıçaklayan
mı… Ev sahibi- kiracı arasındaki bu gerginlik daha da
tırmanışa geçecek. Gözleri dönmüş gibi her şeye
başvuruyorlar.  İşte yukarıdaki örnekler gibi akılalmaz
oyunlar, kiracısını öldürenler…. Tabii ki bazen bu du-
rumun tersi oluyor. Ancak gördüğümüz şeyler hep
bunlar.

Ev sahipleri ne yapsın diyecek olabilirsiniz... Eri-
yen para karşısında malının değerini korusun, kimse
ona bir şey demiyor zaten. Yaralamak, öldürmek,
oyunlara başvurmak nedir? Bunun bir kuralı kaidesi
yok mudur? Baskı uygulayana, gerginlik çıkarana
yaptığı hakkı mıdır diyeceğiz? Fırsatçılık yapanlara,
cebimizdeki o üç kuruşa bile göz dikenlere karşı su-
sacak mıyız? Ev sahibi sadece bu insanlar… Mafya-
cılık oynamaya gerek yok.  

Sözde 1 Temmuz 2024’e kadar yüzde 25 zam
sınır uygulanacak. Ama açgözlü bir toplum olduğu-
muz için bunu umursayan yok. Eriyen parayı karşıla-
mıyor ama insanların da durumu ortada. Yüzde 300
zam yapmanın ne gereği var? Kiracılar zaten bu du-
rumu görüyor, makul bir kira artışına gitmek için çaba
sarf ediyor. Kiracı da biliyor yeni bir eve çıkmaya
kalksa, depozitosu, emlakçı parası, nakliye masrafı
derken yine cebine zarar.

Sistem raydan çıktı bir kere ev sahibi- kiracı ger-
ginliklerini görmeye devam edeceğiz. Bu savaşa bir
çözüm bulunmalı. Bulunmazsa da diyebileceğim tek
bir şey var, “Allah sonumuzu hayretsin…”

CANSU
MERİÇ

EV SAHİBİ-KİRACI SAVAŞI

GENÇ BAKIŞ

MASKİ Genel Müdürlüğü,
yerel bir gazete ve internet site-
lerinde yer alan “Turgutlu’da
Çamurlu Su” içerikli haberlere
ilişkin gerçekleri kamuoyuyla
paylaştı. Mahallede 2,5 aydır
çamurlu su aktığıyla ilgili ha-
berlerin asılsız olduğu
ifade edildi. Yukarı
Bozkır Mahalle Muh-
tarı Mustafa Yılmaz
da 2- 3 ay önce
meydana gelen
yoğun yağışta
doğal kaynak sula-
rının etkilendiğini ve
bu durumdan kısa
süreli olarak 3-4 hane-
nin sorun yaşadığını söy-
ledi. MASKİ ekiplerinin hemen
sorunu çözdüğünü sözlerine
ekleyen Muhtar Yılmaz, 2,5 ay
boyunca evlerden çamurlu su
aktığı ifadesinin de doğru ol-
madığını söyledi. 

Manisa Su ve Kanalizasyon
İdaresi (MASKİ) Genel Müdür-
lüğü, Manisa’nın Turgutlu ilçe-
sine bağlı Yukarı Bozkır
Mahallesi’nde 2,5 aydır ça-
murlu su aktığına yönelik iddia-

lara cevap verdi. MASKİ tara-
fından yayınlanan açıklamada,
yerel bir gazete ve internet site-
lerinde yer alan haberlerde kul-
lanılan ifadelerin gerçekleri
yansıtmadığı vurgulandı.  

MASKİ tarafından yapılan
açıklamada şu ifadeler

kullanıldı;
“Turgutlu ilçemiz

Yukarı Bozkır Ma-
hallesi’nde 2-3 ay
önce yaşanan aşırı
yağışlar sonra-
sında oluşan kısa
süreli sorun ekiple-

rimiz tarafından gi-
derilmiştir. Haberde

bahsedildiği gibi 2,5 ay
boyunca devam eden bir sorun
söz konusu değildir. Yaşanan
münferit arızalar ekiplerimize
bildirilmesinin ardından hemen
çözüme kavuşmaktadır. Ha-
berde yer alan bir siyasi parti
temsilcisinin vatandaşın evine
yaptığı ziyaret esnasında da
sorunun münferit olduğu ve çö-
züme kavuşmuş olduğu açıkça
görülmektedir. Parti temsilcisi,
evin musluğunu açmak yerine

önceden çekilmiş videoları izle-
yerek ve göstererek suyun ça-
murlu olduğunu iddia etmiştir.
Ancak, bu videolara bakıldığı
esnada evin musluğu açılsaydı,
suyun aslında temiz aktığı ve
MASKİ ekiplerinin zaten sorunu
çözmüş olduğu açıkça görüle-
cekti. 

2,5 Aydır çAMUrlU 
SUyUn AKtığı

İFAdelerİ 
dOğrU değİl 

Yukarı bozkır Mahalle Muh-
tarı Mustafa Yılmaz da yaptığı
açıklamada MASKİ ekiplerinin
her zaman vatandaşın sorunla-
rını hızlı bir şekilde çözdüğünü
ifade ederek yaşananları anlattı.
Muhtar Yılmaz  “2,5 aydır sü-
rekli çamurlu su akmıyor. Böyle
bir şey söz konusu değil. Bun-
dan 2-3 ay önce de depomuz
zaten temizlenmişti. Hemen
onun ardından depoya iletilen
doğal kaynak sularının etkilen-
diği hızlı ve anlık yağan yağış
meydana geldi ve depomuzda
da sıkıntı yaşandı. Biz bu du-
rumu MASKİ ekiplerimize bildir-
diğimizde hemen gelip sorunu

giderdiler, temizliği de yaptılar”
dedi. 

tÜM MAhAlleyİ değİl, 
Alt BİrİMde BUlUnAn 
3- 4 hAneyİ etKİledİ

Yaşanan sorunun tüm ma-
halleyi değil birkaç haneyi etki-
lediğini ve ekiplerin çalışma
yaptığını anlatan Muhtar Mus-
tafa Yılmaz; “Ayrıca bu sorun
bütün mahalleyi değil sadece
bir sokakta alt birimde bulunan
3- 4 haneyi etkiledi. 2,5 ay bo-
yunca sürekli çamurlu su akıyor
diye bir şey yok. Bazen elektrik
kesintisinden dolayı, sigorta at-

masından dolayı depoda suyun
azalması nedeniyle ara sıra
sorun yaşanır. Bunlar her yerde
olan sorunlar. Bu sorun yaşan-
dığında da gerek biz, gerek va-
tandaşlar MASKİ birimlerine
haber verdik. Sorun şuan sıfır-
landı. Tekrar numune aldık.
Gün aşırı numune alıyor arka-
daşlarımız ve gayet temiz.
Sorun da gözükmüyor.
MASKİ’nin ilgilenmemesi gibi
bir durum zaten söz konusu
değil. Günde onlarca defa tele-
fonlaşıyoruz, birebir ilgileniyor-
lar. O konuda bir sıkıntımız yok.

Tehdit edilme diye bir şey de
yok. Kim kimi tehdit edebilir ki.
Öyle bir şey yok” dedi. 

tAlePlerİnİZİ 
MASKİ’ye İletİn 

MASKİ Genel Müdürlüğü
olarak vatandaşlarımızın gerek
185 numaralı ÇÖZMER birimi-
miz ve kurumsal sosyal medya
hesaplarımız gerek ilçe şeflikle-
rimiz gerekse de muhtarlarımız
aracılığıyla taleplerini iletmeleri
durumunda ekiplerimizi anında
sorun yaşanan bölgeye yönlen-
diriyoruz ve gerekli çalışmaları
yapıyoruz”  haber merkezi

MASKi, Yukarı Bozkır Mahallesi ile
ilgili gerçekleri paylaştı
MASKi, Yukarı Bozkır Mahallesi ile
ilgili gerçekleri paylaştı
MASKi, Yukarı Bozkır Mahallesi ile
ilgili gerçekleri paylaştı

MASKİ Genel Müdürlüğü,
Saruhanlı ilçesine bağlı Apak
mahallesinde 17 milyon TL be-

delle alt ve üstyapı yatırım ça-
lışmalarına devam ediyor. 154
Mahalle Projesi kapsamında

hayata geçirilen projeyi incele-
mek için Yatırım ve İnşaat Dai-
resi Başkanı Hilmi Serkan Emir

de mahalleyi ziyaret etti. Ma-
nisa Su ve Kanalizasyon İdaresi
(MASKİ) Genel Müdürlüğü, Sa-
ruhanlı ilçesine bağlı Apak Ma-
hallesinde 17 Milyon TL ile
başlanan altyapı yatırımlarını
tüm hızıyla sürdürüyor. Yatırım
ve İnşaat Dairesi Başkanlığı
bünyesinde 154 Mahalle Pro-
jesi kapsamında hayata geçiri-
len çalışmayı Yatırım ve İnşaat
Dairesi Başkanı Hilmi Serkan
Emir, Şube Müdürü Kadir Baha-
dır Zeybek ve teknik personel
eşliğinde sahada incelemelerde
bulundu. 3 bin 700 metre kana-
lizasyon hattı, 4 kilometrelik
içme suyu hattı ve fosseptik
montajlarının sürdürüldüğü ma-
hallede 19 bin metrekarelik
parke taşı döşeme çalışmala-
rında da sona geliniyor.

“APAK, MOdern ve 
SAğlıKlı AltyAPıyA 

KAvUşUyOr”
Yatırım ve İnşaat Daire Baş-

kanı Hilmi Serkan Emir, “Ma-
nisa Büyükşehir Belediye
Başkanımız Sayın Cengiz Er-
gün’ün talimatları noktasında
köy ve belde durumundan ma-
halleye dönüşen yerleşim yer-
lerinde alt ve üstyapı
yatırımlarımıza devam ediyo-
ruz. Saruhanlı ilçemize bağlı
Apak mahallemizde de çalış-
malarımız sona gelmek üzere.
Sürdürdüğümüz alt yapı çalış-
malarımızın yanı sıra mahalle-
mizde üst yapı işini de
sorunsuz bir şekilde yürütmek-
teyiz. Hayırlısıyla çalışmalarımız
tamamlanınca mahallemiz
daha modern ve sağlıklı bir alt-

yapıya kavuşacak” dedi.
“MAhAlleMİZİn 

şehİrlerden FArKı 
KAlMAyACAK”

Apak Mahalle Muhtarı
Ahmet Gökmen, mahallelerine
yapılan hizmetten duyduğu
memnuniyeti dile getirerek,
“Görüldüğü gibi alt ve üstyapı
çalışmalarımız tüm hızıyla
devam ediyor. Çalışmaların ta-
mamlandığı bazı sokaklarımızın
kilit parke taşları da sorunsuz
bir şekilde döşeniyor.

Çalışmaların tamamlanma-
sıyla mahallemizin şehirlerden
bir farkı kalmayacağını görece-
ğiz. Ben şahsım ve mahallelim
adına Büyükşehir Belediye
Başkanımız Cengiz Ergün’e
çok teşekkür ediyorum” dedi.
haber merkezi

Apak’ın 17 milyonluk yatırımında sona doğru

MASKİ Genel Müdür-
lüğü, Turgutlu ilçesi Sanayi
Sitesinde bulunan Abacı-
lar Deresinde 1 kilometre-
lik dere temizlik çalışması
gerçekleştirdi. Çalışma
neticesinde su akışı sağ-
lıklı hale getirilerek, taşkın
tehdidi ortadan kaldırıldı.

Manisa Su ve Kanali-
zasyon İdaresi (MASKİ)
Genel Müdürlüğü, çevreyi
tehdit eden olumsuzlukları
ortadan kaldırmak ve
daha sağlıklı bir çevre inşa
etmek amacıyla il gene-
linde dere temizlik çalış-
malarını sürdürüyor. Çevre
Koruma ve Kontrol Dairesi

Başkanlığı ekipleri tarafın-
dan Turgutlu ilçesi Sanayi
Sitesinde bulunan Abacı-
lar Deresinde 1 kilometre-
lik temizlik çalışması
gerçekleştirildi. Çalışma
kapsamında dere tabanı
ve kenarları temizlendi,
derede biriken zararlı
maddeler toplandı ve
suyun akışı sağlıklı hale
getirildi. Yapılan temizlik
çalışmalarıyla birlikte dere-
nin düzenli akışı sağlandı.
Vatandaşlar, çalışmadan
memnun kaldıklarını belir-
terek MASKİ Genel Mü-
dürlüğüne teşekkür etti.
haber merkezi

Abacılar deresinde temizlik çalışmaları tamamlandı

MASKİ Genel Müdür
Yardımcısı Gökhan Çevik,
Selendi ilçesine bağlı Kınık
mahallesinde bulunan
dere geçiş noktasında
montajı tamamlanan men-
fez çalışmalarını yerinde
inceledi. Çevik, çalışma-
larla birlikte yol geçişinin

rahatladığını, vatandaşla-
rın can ve mal güvenliğinin
sağlandığını ifade etti. 

Manisa Su ve Kanali-
zasyon İdaresi (MASKİ)
Genel Müdürlüğü, il gene-
linde dere yataklarına
yakın olan yerleşim yerle-
rinde can ve mal güvenli-

ğini sağlamak adına men-
fez montaj çalışmalarını
aralıksız sürdürüyor. Bu
kapsamda Çevre Koruma
ve Kontrol Dairesi Baş-
kanlığı ekipleri tarafından
Selendi ilçesine bağlı Kınık
mahallesinde bulunan
dere geçiş noktasında

menfez çalışması tamam-
landı. MASKİ Genel
Müdür Yardımcısı Gökhan
Çevik, Selendi Belediyesi
Başkan Yardımcısı Aşkın
Akkoç Çevre Koruma ve
Kontrol Dairesi Başkanı
Mümin Deniz, Çevre Ko-
ruma ve Kontrol Dairesi
şube müdürlerinden Necip
Kurtarıcı, Büyükşehir Be-
lediyesi Muhtarlık İşleri
Şube Müdürü Önder Baş-
türk, MASKİ İlçe Şefi Uğur
Akıncı, Kınık Mahalle
Muhtarı Nurullah Görgün
çalışmaların olduğu böl-
gede inceleme yaptı. Ma-
halle muhtarı Nurullah
Görgün çalışmanın ma-
halle için önemli olduğunu
ifade ederek Büyükşehir
Belediyesi ve MASKİ
Genel Müdürlüğüne te-
şekkür etti.

“ArAç ve yAyA 
geçİşİnİ SAğlıKlı 
hAle getİrdİK”

Genel Müdür Yardım-
cısı Gökhan Çevik, “Ma-
nisa Büyükşehir Belediye
Başkanımız Sayın Cengiz
Ergün önderliğinde 17 il-
çemize hizmet götürmeye
devam ediyoruz.

Bu kapsamda yağışlı
havalarda vatandaşlarımı-
zın dere taşkınlarından
zarar görmesini önlemek
amacıyla ıslah çalışmala-
rımız ve menfez montajla-
rımızı da aralıksız
sürdürüyoruz. Çalışmayla
birlikte dere yatağına
yakın olan yerleşim yerle-
rinde araç ve yaya geçiş-
lerini sağlıklı hale getirdik,
can ve mal güvenliğini
sağladık” dedi. 

haber merkezi

Dere yataklarında menfez montajları devam ediyor



29 Eylül 2023 Cuma
GÜNCEL 5

MANİSA Büyükşehir Bele-
diyesinin proje ve yatırımlarının
Ankara ayağını takip etmek
üzere temaslarda bulunan Ma-
nisa Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Cengiz Ergün, Gençlik ve
Spor Bakanı Osman Aşkın
Bak’ı ziyaret etti. Manisa’daki
spor yatırımları ile ilgili Bakan
Bak’a bilgi veren Başkan
Ergün, şehrin futbol, basketbol,
voleybol ve bireysel sporlarda
başarıyla temsil edildiğini söy-
ledi.

Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Cengiz Ergün,
Manisa Futbol Kulübü Baş-
kanı Mevlüt Aktan ile birlikte
Gençlik ve Spor Bakanı
Osman Aşkın Bak’ı ziyaret etti.

Ziyarette Bakan Bak’a üze-
rinde isminin yazılı olduğu ‘45’
numaralı Manisa Futbol Ku-
lübü ve Manisa Büyükşehir
Belediyespor basketbol takımı
forması hediye edildi. Başkan
Ergün ayrıca Bakan Bak’a,
içerisinde Manisa’ya özgü
ürünlerin yer aldığı sepet he-
diye etti. Manisa’daki spor ya-
tırımları ile ilgili Bakan Bak’a
bilgi veren Başkan Ergün, şeh-
rin futbol, basketbol, voleybol
ve bireysel sporlarda başarıyla
temsil edildiğini söyledi. Ma-
nisa Büyükşehir Belediyespor
çatısı altında 15 branşta 5
binin üzerinde sporcuya sahip
olduklarını belirten Başkan
Ergün, Manisa Büyükşehir Be-

lediyespor Basketbol takımı-
nın bu yıl hem Avrupa’da hem
de Süper Lig’de mücadele
edeceğini söyledi. Manisa Bü-
yükşehir Belediyespor kadın
voleybol takımının da bu
sezon 2. Lig’de Manisa’yı

temsil edeceğini aktaran Baş-
kan Ergün, futbolda da Mani-
sa’yı üst seviyede temsil eden
Manisa Futbol Kulübü’nün
Trendyol 1’inci ligde süper lige
yükselme mücadelesi verdi-
ğini söyledi. Haber merkezi

Başkan Ergün, Gençlik ve Spor
Bakanı Bak’ı ziyaret etti
Başkan Ergün, Gençlik ve Spor
Bakanı Bak’ı ziyaret etti

MANİSA’NIN Milliyetçi Ha-
reket Partili (MHP) Salihli Bele-
diye Başkanı Zeki Kayda, Kula
Belediye Başkanı Hüseyin
Tosun, Sarıgöl Belediye Baş-
kanı Necati Selçuk, MHP Genel

Başkanı Devlet Bahçeli’yi ma-
kamında ziyaret etti. Ziyarette
MHP’li belediye başkanlarına
MHP MYK Üyesi Ali Uçak eşlik
etti. Milliyetçi Hareket Partisi
(MHP) Genel Merkezinde

Genel Başkan Dr. Devlet Bah-
çeli’yi makamında ziyaret eden
Salihli Belediye Başkanı
Kayda, Kula Belediye Başkanı
Tosun ve Sarıgöl Belediye
Başkanı Selçuk, Genel Baş-

kan Bahçeli’ye ilçelerindeki
çalışmalar ve devam eden
projeler hakkında bilgiler
verdi. Ziyaretin sonundan ha-
tıra fotoğrafı çektirilmesinin ar-
dından MHP Genel Başkanı
Dr. Devlet Bahçeli, belediye

başkanları ile Salihli, Kula ve
Sarıgöl’e bol bol selam gön-
derdi. 

MHP MYK Üyesi Ali
Uçak, Salihli Belediye Başkanı
Zeki Kayda, Kula Belediye
Başkanı Hüseyin Tosun, Sarı-

göl Belediye Başkanı Necati
Selçuk, daha sonra MHP Yerel
Yönetimlerden Sorumlu Genel
Başkan Yardımcısı Sadir Dur-
maz ile İller Bankası Genel
Müdürü Recep Türk’ü ziyaret
etti.  İHA

MHP’li belediye başkanları Bahçeli’yi ziyaret etti   

SuçuN etki ve sonuçlarını
en aza indirmek, denetimli ser-
bestlik dahilinde bulunanların
topluma uyumlarına yardımcı
olmak ve yeniden suç işlemele-
rini önlemek için ihtiyaç duy-
dukları yardım ve destek
hizmetlerini ilgili kurum ve kuru-
luşlarla işbirliği içinde yürüt-
mekte olan Manisa Cumhuriyet
Başsavcılığı Koruma Kurulu
Manisa Cumhuriyet Başsavcısı
Kurtca Eker başkanlığında top-
landı. Üç ayda bir farklı üye ku-
rumun ev sahipliğinde
gerçekleştirilen kurul toplantısı
Manisa Ticaret ve Sanayi Oda-
sının ev sahipliğinde yapıldı.
Koruma Kurulu’nda danışanla-
rın iş ve sosyal yardım taleple-

riyle yürütülen projeler değer-
lendirildi. Koruma Kurulu ile iş
birliği içerisinde olan işletme-
lerde 4 danışanın istihdam edil-
diği ve 15 danışanın sosyal
yardım taleplerinin karşılandığı,
İŞKUR tarafından verilen des-
tekle kendi işini kuran yüküm-
lülerin projelerinin başarıyla
devam ettiği aktarıldı. 

Diğer yandan salgın hasta-
lıkla mücadele çerçevesinde
ara verilen kamuya yararlı bir
işte ücretsiz çalışma yükümlü-
lüklerine yeniden başlandığı,
kamu kurum ve kuruluşlarının
temizlik, bakım ve onarım gibi
ihtiyaçlarının bu çerçevede
yönlendirilen yükümlülerce kar-
şılandığı bilgisi paylaşıldı. 

DENETİMLİ 
SERbESTLİK 

büNyESİNDEKİ 
yüKüMLüLER 

AğAçLANDIRMA
yAPAcAK 

Adalet Bakanlığı’nın yeni
orman alanları oluşturulması
hedefi gereğince Manisa ilinde
'Adalet Ormanı' oluşturulması
amacıyla yürütülen çalışmaların
önümüzdeki günlerde tamam-
lanacağı Denetimli Serbestlik
bünyesindeki yükümlülerin
ağaçlandırma işlerinde görev
alacakları bildirildi. 

Kurul üye kurumların temsil-
cilerinin iyi niyet ve temennile-
riyle çalışmalarını tamamladı.
İHA

Koruma kurulları başsavcı başkanlığında toplandı   

MASKİ Genel Müdür Yar-
dımcısı Erman Aydınyer, Akhi-
sar Organize Sanayi Bölgesi
Yönetim Kurulu Başkanı Ali
Çınarlı ve Organize Sanayi
Bölge Müdürü Mete Demir ile
bir araya gelerek OSB’nin
genel taleplerine ilişkin istişa-
relerde bulundu.

Manisa Su ve Kanalizas-
yon İdaresi (MASKİ) Genel
Müdürü Erman Aydınyer, Akhi-
sar Organize Sanayi Bölgesi
Yönetim Kurulu Başkanı Ali
Çınarlı ve Organize Sanayi
Bölge Müdürü Mete Demir ile
bir araya geldi. Akhisar Muh-
tarlık İşleri Şube Müdürü
Murat İpek’in de yer aldığı zi-
yarette OSB’nin genel taleple-
rine ilişkin istişarelerde
bulunuldu.  

TALEPLER DİNLENDİ
Kurumlar arası iş birliğine

önem verildiğini ifade eden

Genel Müdür Yardımcısı
Erman Aydınyer, “Büyükşehir
Belediye Başkanımız Sayın
Cengiz Ergün önderliğinde
Manisa’mız için projeler üreti-
yor, 17 ilçemize ayrım yapma-
dan hizmet götürmeye devam
ediyoruz. 

Akhisar ilçemize de birçok

önemli projeyi kazandırdık ve
kazandırmaya devam edece-
ğiz. OSB yönetimiyle bir araya
geldiğimiz toplantımızda ise
OSB’nin idaremizin sorumlu-
luk sahasında yer alan taleple-
rini dinledik. Manisa’mız için
çalışmaya devam edeceğiz”
dedi. Haber merkezi

Genel Müdür Yardımcısı Aydınyer, Akhisar OSB ile görüştü

MANİSA’NIN Gördes ilçesinde Manisa Kızı-
lay Kan Merkezi tarafından güzenlenen kan ba-
ğışına vatandaşlar büyük destek verdi.   

Gördes Belediye Kültür Merkezinde dü-
zenlenen kan bağışında 49 ünite kan bağışı ya-
pıldı. Manisa Kızılay Kan Merkezi Doktoru
Ayhan Öteyüzoğlu, "Bugün Gördes ilçemizde

sabah saatlerinde başladığımız kan bağışımız
saat 17.00 kadar sürdü. Toplam 49 ünite kan
bağışı yapıldı. Kan bağışları hayat kurtarıyor.
Kan bağışı konusunda Manisa ve ilçelerimiz
çok duyarlı" dedi. İHA

Gördes’te kan Gördes’te kan 
bağışına büyük ilgi  bağışına büyük ilgi  
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iYi PARti Yunusemre İlçe
Başkanı Tufan Akan, 2024 yılı
Mart ayında yapılacak yerel se-
çimlerde Yunusemre Belediye
Başkanlığı’na partisinden aday
adaylığını açıkladı. Akan, “Viz-
yonumuz, Yunusemre ilçesini
daha yaşanabilir, daha sürdürü-
lebilir ve daha refah bir kent ha-
line getirmek olacaktır.” dedi.

5 yıldır İYİ Parti Yunusemre
İlçe Başkanlığı görevini yerine
getiren Tufan Akan, düzenlediği
tanıtım toplantısında 2024 yılı
Mart ayı içerisinde yapılacak
yerel seçimlerde Yunusemre
Belediye Başkanlığı için parti-
sinden Belediye Başkan aday
adayı olduğunu açıkladı. Coş-
kulu ve geniş katılımlı bir buluş-
mayla aday adaylığını duyuran
İYİ Partili Akan’ın konuşması,
salonda büyük alkış topladı.
Toplantıya İYİ Parti Bursa Millet-
vekili ve Teşkilat Başkanlığı Ege
Bölge Koordinatörü Selçuk Tür-
koğlu, İl Başkanı Ali Zafer İksir,
STK temsilcileri, Manisa iş dün-
yasının önemli isimleri ve çok
sayıda partili katıldı. 

“SON NeFeSime KADAR
çALIŞACAğIm”

İYİ Parti Yunusemre İlçe
Başkanı ve Yunusemre Belediye
Başkan Aday Adayı Tufan Akan,
“Yunusemre ilçemiz, tarihi kök-
leriyle modern yaşamın birleştiği
bir yerdir. Bizim için Yunusemre,
'kökü mazide olan atiyim' dize-
sinde olduğu gibi; geçmişin izle-
rini taşırken, aynı zamanda
geleceğe umutla bakmaktır. Yu-
nusemre’miz, tarihi, ekonomik
ve kültürel zenginlikleriyle dolu,
doğal güzellikleriyle büyüleyici
bir ilçedir. Yunusemre bizler için

alelade bir yer değil; bir yurt, bir
oba ve kocaman bir ailedir. Ben,
Manisa’ya, Yunusemre’ye gönül
vermiş bir kardeşiniz olarak, bu
büyük ailemiz için daha iyi bir
gelecek inşa etmek ve Yunu-
semre'yi daha yaşanabilir bir yer
haline getirmek için buradayım.
Bayrak şairimiz Arif Nihat
Asya’nın, 'Delikanlım! İşaret al-
dığın gün atandan! Yürüyecek-
sin! Millet yürüyecek arkandan!'
dizelerinden aldığım ilham ve
sizlerden aldığım güç ile Yunu-
semre ilçemizin Belediye Baş-
kan Adaylığına talibim. Burada
şunu belirtmek isterim ki; ben
kardeşiniz Tufan Akan, Yunu-
semremizin belediye başkanlı-
ğına namzet olarak, sizlerle
birlikte bu hedefe ulaşmak için
son nefesime kadar çalışmaya
kararlıyım” dedi.

PROJeLeR 6 temeL 
üzeRiNe KURULACAK 

Yunusemre’nin sorunlarının
çözüme kavuşması için 6 temel
politika üzerinde duracaklarını
belirten Başkan Akan, “Bu şehri
klimalı makam odalarından çık-
mayan 3-5 sözde bürokratla
değil, halkla birlikte yönetmek
için geliyoruz” dedi. İYİ Partili
Akan, “Vizyonumuz, Yunusemre
ilçesini daha yaşanabilir, daha
sürdürülebilir ve daha refah bir
kent haline getirmek olacaktır.
Bu hedefe ulaşmak için şu
temel alanlara öncelikle odakla-
nacağız. Birincisi altyapı ve ula-
şımdır. Yunusemre'nin alt ve üst
yapısını güçlendirmek, moder-
nize etmek ve ulaşımını kolay-
laştırmak için büyük çaba sarf
edeceğiz. Yolların bakımı, yeni
ulaşım projeleri ve otopark so-
runlarına mahalle bazlı çözümler
getireceğiz. Merkez Efendi, Top-

çuasım, Tevfikiye ve Aynı Ali
Mahallelerimizdeki sıkışan trafik
ve otopark sorununu hazırladı-
ğımız ve lansmanla tanıtacağı-
mız projemizle çözüme
kavuşturacağız. İkinci önemli te-
melimiz eğitim ve gençlik ola-
cak. Gençlerimiz,
Yunusemremizin geleceğidir.
Eğitim kalitesini yükseltmek ve
gençlerimize daha fazla fırsat
sunmak için elbirliği ile çalışaca-
ğız. Gençlerimizin eğitimine ve
gelişimine dair gerekli yatırımları
yapacağız. Eğitim kurumlarını
destekleyecek ve gençlerimize
daha fazla fırsat sunacağız. İlçe-
miz sınırları içinde bulunan Dev-
let okullarında ilk ve orta
öğretim düzeyinde okuyan her
bir evladımıza kahvaltı ve öğle
yemeğini ücretsiz olarak vere-
ceğiz. İYİ Belediyeciliğimizde
hiçbir çocuk sınıfa karnı aç gir-
meyecek” diye konuştu.  

YUNUSemRe iStiHDAm 
ŞeHRi OLACAK

İYİ Parti Yunusemre Bele-
diye Başkan Aday Adayı Akan,
“Çevre, bizim en kıymetli değe-
rimiz. İlçemizin yeşil alanlarını

artıracak ve çevre dostu proje-
lere öncelik vereceğiz. İlçemizde
sıklıkla yaşanılan ve ulusal ba-
sına taşıdığımız fabrika yangın-
larının önüne geçmek için
korkusuz ve kararlı adımlar ata-
rak belediyenin gücünü, art ni-
yetli çevre düşmanlarının
üzerinde hissettirerek, çocukla-
rımızın geleceğini, toprağımızı,
havamızı rant odaklarına kurban
etmeyeceğiz. Yunusemre,
büyük bir istihdam bölgesi. Ma-
nisa Ticaret ve Sanayi Odası,
Manisa Organize Sanayi Böl-
gesi Başkanlığı ve Muradiye Or-
ganize Sanayi Bölgesi
Başkanlıkları ile işbirlikleri ger-
çekleştirerek yerel ekonomiyi
destekleyeceğiz. Bu alanda ha-
zırladığımız projeler ile öncelikle
Yunusemremizi sonrasında da
tüm Manisa’mızı ekonomik ola-
rak daha güçlü bir yapıya dön-
üştüreceğimizin teminatını ve
müjdesini de buradan ilan edi-
yorum” dedi. 

“tüRKiYe’NiN eN UCUz 
eKmeği YUNUSemRe’De 

OLACAK”
Halk Ekmek projesine deği-

nen Akan, “Daha önce basın
toplantısı ile açıklamış olduğum
Halk Ekmek fabrikamızı belirle-
diğimiz ve projelendirdiğimiz
şekliyle uygulamaya geçirerek
Türkiye’deki en ucuz ekmeği
Manisalı hemşerilerimizle buluş-
turacağız. Vatandaşlarımızın fi-
kirleri, görüşleri ve geri
bildirimleri bizim için çok değer-
lidir. Kararları birlikte almak ve il-
çemizin yönetiminde katılımcı
bir yaklaşım benimsemek istiyo-
ruz. Yönetimimizin en temel il-
keleri katılımcılık, şeffaflık ve
hesap verilebilirlik olacak. Karar-
larımızı birlikte alacağız ve va-
tandaşlarımızı her adımda
bilgilendireceğiz. 31 Mart tan
sonra Yunusemre Belediye-
si’nde kapalı kapılar ardında
ihale olmayacak, ihaleleri şeffaf
bir şekilde canlı yayınla verece-
ğiz. Yunusemre'nin kültürel mi-
rasını koruyacak ve sanatsal
etkinlikleri teşvik edeceğiz.
Şanlı tarihi ve engin kültürüyle
ilçemizi bu alanlarda da hak et-
tiği noktalara taşıyacağız.
Sporu ve sporcuyu en üst dü-
zeyde destekleyeceğiz. Amatör

Spor kulüplerini yaşatmak
adına yapacağımız işbirlikleri ile
bu alanda daha önce görülme-
miş bir heyecan yaratacağız.
Belediyemizin bütçesini ve gü-
cünü altyapıda oynayan çocuk-
larımızın geleceğine yatırım
yapmak için kullanacağız” diye
konuştu. 

“YUNUSemReLiLeRiN 
HAYALLeRiNi GeRi 

GetiReCeğiz”
İYİ Parti Yunusemre İlçe

Başkanı ve Yunusemre Bele-
diye Başkan Aday Adayı Tufan
Akan son olarak şu ifadeleri
kullandı:  "Yunusemre ilçemizin
geleceği, ancak liyakatle ve
hep birlikte çalışarak inşa edile-
cektir. Hep birlikte, Yunusem-
re'yi daha iyi bir yer haline
getirebiliriz. Bu nedenle, bugün
itibariyle bismillah diyerek baş-
ladığımız belediye başkanlığına
giden 6 aylık yolculuğumuza
siz değerli hemşerilerimi de
davet ediyorum. Birlikte inana-
rak ve çalışarak, Yunusemre'yi
daha yaşanabilir, daha sürdürü-
lebilir ve daha modern bir kent
yapacağız. İlçemizi daha güzel
bir geleceğe taşımak için, bir-
likte çalışacağımıza dair ben
kardeşiniz Tufan Akan olarak
söz veriyorum. Hemşerilerimi-
zin tükenen hayallerini İYİ Bele-
diyecilik vizyonumuzla geri
getireceğiz. Bütün kalpleri yor-
salar da huzuru getireceğiz!
Bütün yolları kapatsalar da
dağları aşıp geleceğiz. Başka
bir aşk istemez, aşkınla çarpar
kalbimiz bizim! Ey Yunusemre
gözyaşların dinsin, çünkü biz
varız! Allah hepinizden ebeden
razı olsun. Kendimi size, sizleri
Allah’a emanet ediyorum. Yolu-
muz açık olsun" 

Tufan Akan aday adaylığını açıkladı! 

iYi PARti Manisa Eğitim
Politikaları Başkanı Gözde
Aytaç, 5 milyon öğrencinin
faydalanması beklenen ücret-
siz yemek projesinin üç yıl
daha ötelenerek 2026 yılına er-
telendiğini söyledi. Aytaç, alı-
nan karar ile ilgili
açıklamalarda bulundu. 

AK Parti Hükümetinin
seçim vaadini tutmayarak, öğ-
rencileri mağdur ettiğini söyle-
yen Gözde Aytaç, “Geldiğimiz
noktada seçim sözünü unutan
AKP iktidarı öğrencileri aç bı-
raktı” dedi. 

AK Parti Hükümetinin

seçim vaadi olarak verdiği öğ-
rencilere ücretsiz yemek proje-
sinin ertelendiğini belirten
İYİ Parti Manisa Eği-
tim Politikaları Baş-
kanı Gözde Aytaç,
“AKP iktidarı bir
kez daha vaa-
dini tutmadı. Ne
yazık ki oy
almak adına su-
nulan boş vaat-
lere bir yenisini
daha ekledi.
AKP’nin seçim vaadi
olarak sunduğu anaokul-
larına ücretsiz bir öğün yemek

uygulaması 14 Eylül 2026 tari-
hine ertelendi. Karar Resmi

Gazete’de bugün yayım-
landı. Karara göre

‘Okul Gıdası Hak-
kında Tebliğ’de
geçici birinci
fıkra değişti-
rildi. Birinci fık-
raya göre
okullarda 11
Eylül 2023’te

ücretsiz bir öğün
verilmesi yer alı-

yordu. Yaklaşık 5
milyon öğrencinin yarar-

lanmasının öngörüldüğü ve

hazırlıkların yapıldığı ücretsiz
bir öğün yemek uygulaması üç
yıl daha ertelendi. Geldiğimiz
noktada seçim sözünü unutan
AKP iktidarı öğrencileri aç bı-
raktı. Maalesef ki çocuklarımız
okula aç gidecek. Bu tabloda
Türkiye'deki çocuklar demir
yetersizliği ve buna bağlı aka-
demik başarıda düşüşler gibi
sorunlar oransal olarak önü-
müzdeki yıllarda çığ gibi arta-
cak. Okullarda çocukları
ücretsiz bir öğün yemek haktır,
siyasal iktidarın bunu sağla-
ması görevdir.” diye konuştu.
Haber merkezi 

İYİ Partili Gözde Aytaç'tan 'ücretsiz yemek' eleştirisi

tüRKiYe Beyazay Derneği Manisa Şube Başkanı Mimar
Fisun Kumbaracı, İzmir’de düzenlenen TEKNOFEST’te Beya-
zay’ın da standının bulunduğunu açıkladı. Dünyanın en büyük
Havacılık, Uzay ve Teknoloji Festivallerinden olan TEKNOFEST,
İstanbul ve Ankara’dan sonra bu yılki son yolculuğuna İzmir’de
devam ediyor. Festival, İzmir’de 27 Eylül -1 Ekim tarihleri ara-
sında devam edecek. Festivalde Türkiye Beyazay Derneği de
stant açtı. Görme engelli bireylerin yararına çalışan ve bu an-
lamda birçok projenin içinde yer alan Beyazay, açtığı stantla fes-
tivalde yerini aldı. Konuya ilişkin açıklama yapan derneğin
Manisa Şube Başkanı Fisun Kumbaracı, stantta çeşitli etkinlikler
de düzenleneceğini ifade etti. Beyazay standında WeWALK eki-
binin de olacağını dile getiren Kumbaracı sözlerini şöyle sür-
dürdü: “Standa gelen görme engelliler arasından bir kişiye
WeWALK Akıllı Baston hediye edeceğiz. 10 kişiye de 6 ay bo-
yunca geçerli olacak WeWALK uygulaması içerisinde yer alan,
görme engellilerin görsel desteğe ihtiyacı olduğu her an eğitimli
asistanlara bağlanıp hizmet alabildiği, her ay tekrarlanan 120
dakika ‘DANIŞ’ paketi ve WeWALK üyeliği hediye edeceğiz. Ay-
rıca DANIŞ Profesyonel Görüntülü Destek Servisi’ni Beyazay
Derneği ile birlikte İzmir TEKNOFEST boyunca tüm görme en-
gellilere ücretsiz açıyoruz. TEKNOFEST’e ulaşım sağlarken ya
da stantları gezerken yönlendirme almak ve stantta yer alan
ürünlerle ilgili betimleme almak için DANIŞ’a bağlanabilirsiniz.
Tek yapmanız gereken WeWALK uygulamasını indirerek DANIŞ
sekmesinden ‘Asistana Bağlan’ butonuna tıklamanız.” ifadelerini
kullandı. 

StANDA Ve teKNOFeSt’e DAVet etti
Kumbaracı engelli bireyleri ve Manisalıları da standa davet

ederek şöyle konuştu: “Cumhuriyetimizin 100. Yılında, ayakları
yere basmayan tek festival TEKNOFEST 2023 İzmir’de Beyazay
olarak yerimizi aldık. Engelsiz yaşam teknolojisini önemseyen ve
engelli bireylerin yararına faaliyet gösteren Beyazay’ımız 5 gün
boyunca E 2 numaralı stantta olacak. Yediden yetmişe herkesin
ve her kesimin ilgisini çeken ve beğeni toplayan, böylesine
büyük bir organizasyonda yer almak Beyazay olarak bizleri ay-
rıca mutlu ediyor. 29 Eylül Cuma ve 30 Eylül Cumartesi günü
standımıza uğrayacak görme engelli bireylere Beyazay olarak
sürprizimiz var. Engelli bireylerimizi ve Manisalı hemşehrilerimizi
standımıza bekliyoruz.” Genel Başkan Lokman Ayva’nın cena-
zesi olması dolayısıyla festivale katılamadığını da sözlerine ekle-
yen Kumbaracı “Beyazay Genel Başkanımız Lokman Ayva,
annesinin vefatı dolayısıyla TEKNOFEST’e katılamıyor. Havva
annemize Allah’tan rahmet, başkanımıza başsağlığı ve sabırlar
diliyoruz.” dedi.

Beyazay TEKNOFEST’te 
yerini aldı

Geçtiğimiz hafta sonu
Atatürk Spor Salonu’nda ger-
çekleştirilen CHP Manisa İl Baş-
kanlığı kongresinde
delegelerden aldığı oylar ile par-
tinin il başkanı seçilen Ferdi
Zeyrek ve beraberindeki yöne-
tim kurulu üyeleri Manisa Adli-
yesi’nde düzenlenen törenle
mazbatasını aldı. Manisa Adli-
yesi’nde partililerin yoğun ilgi
gösterdiği törende CHP Manisa
İl Başkanlığı’na seçilen Ferdi
Zeyrek mazbatasını il seçim ku-
rulundan aldı.  Manisa Adliye-
si’nde gerçekleştirilen mazbata
törenin ardından CHP Manisa İl
Başkanlığı’nda devir teslim tö-
reni düzenlendi. CHP Manisa İl
Başkanı seçilen Ferdi Zeyrek
görevi çiçekle CHP Manisa ön-
ceki dönem il başkanı Ali Ku-
yumcu’dan teslim aldı. 

“DemOKRAtiK
BiR YARIŞ YAPtIK”

CHP Manisa İl Başkanlı-
ğında düzenlenen devir teslim
töreninde konuşan CHP’li Ali
Kuyumcu, geçtiğimiz hafta ger-
çekleştirilen il kongresinde
adayların demokratik bir yarış
yaptığını ifade etti. 

CHP’li Kuyumcu devir-teslim
töreninde yaptığı konuşmada şu
ifadelere yer verdi: “Demokrasi-
lerde bunlar yaşanıyor. Bir de-
mokratik yarış yaptık. Ferdi
Zeyrek kardeşimiz kazandı.
Bundan sonraki süreci dostla-

rıyla birlikte yürütecekler. Ben
kendi adıma mutluyum. Önceki
dönem il yönetiminden son ay-
lardaki il başkanlığına kadar yü-
rüttüğümüz görevi en iyi şekilde
yerine getirdiğimize inanıyorum.
Yorulduk mu? Evet yorulduk. El-
bette ki kazanmayı isterdik.
Ama kazanan bir arkadaşımız
varsa buna saygı göstermekten
başka yapacak bir şey yok.
Önce Ferdi Zeyrek’i ve daha
sonra beraberindeki ekibini kut-
luyorum. Burası bizim yuvamız.
Kendisi ve ekibi benden ne
zaman bir şey isterse bir adım
yanlarında olduğumu bilmelerini
isterim. İnanıyorum çok iyi şey-
ler yapacaklar ve başarılı ola-
caklar. Yerelde ve genelde bizi
bir üste taşırsanız en mutlu olan
kişi ben olacağım.”

zeYReK: HeDeFimiz 
YeReL SeçimLeR

CHP’li Kuyumcu’dan il baş-
kanlığı görevini teslim alan CHP

Manisa İl Başkanı Ferdi Zeyrek
yaptığı konuşmada, öncelikli
hedefinin yerel seçimler ve parti
içindeki küskünleri bir araya ge-
tirmek olduğunu dile getirdi.
CHP Manisa İl Başkanı Zeyrek
yaptığı konuşmada şu ifadelere
yer verdi: “Seçimde bana veri-
len destekten dolayı tüm partili
yöneticilerime, tüm partilileri-
mize, tüm delegelerimize son-
suz teşekkürlerimi sunuyorum.
Yükümüz çok ağır. Kazandığı-
mız bir şey yok. Yalnızca dele-
gelerin bir tercihiydi. Kazancımız
2024 yılı Mart ayında yapılacak
yerel seçimlerde olacak. Sayın
Ali Kuyumcu başkanımız bir
parti büyüğümüz, bir abimiz
olarak her zaman yanımızda
görmek isteriz. Herkes elini
taşın altına koydu. Bundan
sonra da koymaya devam ede-
cek. Bu birlikteliğimiz, bu bütün-
lüğümüz umarım ki önümüzdeki
süreçte daha da çoğalarak

devam eder. Öncelikli hedefimiz
partimizi yerelde ve daha sonra
genelde iktidar yapabilmek.
Yerel seçimlerde ipi en önde gö-
ğüsleyip altı oklu bayrağı hem
büyükşehir belediyesine hem
de ilçe belediyelerimize taşıya-
bilmek için büyük gayret sarf
edeceğiz. Bunu da yapabilece-
ğimize başarabileceğimize ke-
sinlikle inanıyorum. Bunu
başaramamak için önümüzde
hiçbir engelimiz yok. El ele vere-
ceği ve birlik olacağız. En büyük
hayalim önümüzdeki süreçte
partimizde en küçük bir kırgınlık
kalmaması. Bütün küskünlerle
aynı masada oturarak el ele
verip iktidara yürümek en büyük
hayalimiz olacak. Umarım önü-
müzdeki süreçte de bunu başa-
racağımıza inanıyorum.”

Açıklamaların ardından CHP
Manisa İl Başkanı Zeyrek ve
CHP’li Kuyumcu birbirlerine
çiçek takdim etti. 

CHP il başkanı Zeyrek görevi teslim aldı

Cansu MERİÇ
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MANİSA Ticaret ve Sanayi
Odası Meslek Komiteleri Müş-
terek İstişare toplantısı, Yöne-
tim Kurulu Başkanı Mehmet
Yılmaz, Meclis Başkanı Ümit
Türek, Manisa TSO Meslek Ko-
mitesi Başkanları, Genel Sekre-
ter Filiz Kavallı, Genel Sekreter
Yardımcısı Nermin Dedeoğlu ve
Manisa TSO Hukuk Danışmanı
Avukat Zeynep Paçacı’nın katı-
lımıyla gerçekleştirildi.

Manisa Ticaret ve Sanayi
Odası Hizmet Binası’nda ger-

çekleştirilen, Oda bünyesinde
çalışmalarını yürüten Meslek
Komitelerinin sorunlarının, bu
sorunlara yönelik çözüm öneri-
lerinin görüşülerek değerlendi-
rildiği ve sektörler arası
dayanışmanın amaçlandığı top-
lantıda meslek komitesi üyeleri
söz alarak, sektörleriyle ilgili
beklentilerini ve sıkıntılarını dile
getirdi. Üyelerden gelen talep
ve sıkıntıları yakından takip et-
tiklerinin de altını çizen Başkan
Mehmet Yılmaz, “Özellikle çatı
kuruluşumuz Türkiye Odalar ve
Borsalar Birliği Başkanımız

Sayın Rifat Hisarcıklıoğlu başta
olmak üzere, ilgili kurum ve ku-
ruluşlarla sürekli iletişim halin-
deyiz. Sizlerin sesi olmaya
gayret gösteriyoruz. Bu bağ-
lamda bizimle iletişim içinde ol-
manız çok kıymetli. Çünkü
sizden gelen talepler bizlere de
yol göstermekte” dedi.

Sorunların çözümü nokta-
sında ilgili kamu kurum ve ku-
ruluşlar ile iyi iş birliği içinde
olmanın önemini vurgulayan
Başkan Mehmet Yılmaz,
“Bugün de bunun güzel bir ör-
neğini yaşıyoruz. Bu bağlamda

göreve geldiğimizden beri so-
runların çözülmesi noktasında
elimizden gelen gayreti göster-
dik. İlgili kurumlar ile sürekli bir
biçimde diyalog halinde olduk.

Manisa Ticaret ve Sanayi
Odası olarak sizlerden aldığı-
mız güç ile Manisa iş dünyası-
nın sıkıntılarını çözme
noktasında adımlar atıyoruz.

Bunlar kolay olmuyor ama el-
deki şartların hepsini zorluyo-
ruz. Sorunların çözümü
yolunda ilerlemeye çalışıyoruz”
dedi.

Manisa TSO meslek komiteleri müşterek
istişare toplantısı yapıldı
Manisa TSO meslek komiteleri müşterek
istişare toplantısı yapıldı

MANİSA İl Emniyet Müdürü
Fahri Aktaş, Borsa İstanbul
Mesleki ve Teknik Anadolu Li-
sesi ile Manisa Spor Bilimleri
Lisesini ziyaret etti.

Aktaş'a ziyaretlerinde şube
müdürleriyle emniyet personeli
de eşlik etti. Aktaş, okul ziya-
retlerinde, öğretmen ve öğren-
cilerle de bir araya geldi.

Müdür Aktaş, Borsa İstan-

bul Mesleki ve Teknik Anadolu
Lisesi Müdür Yardımcısı Selda
İyikanlı ve Manisa Spor Bilim-

leri Lisesi Müdürü Ercan Ayyıl-
dız ile okul güvenliği hakkında
istişarelerde bulundu. 

Müdür Aktaş’tan iki okula ziyaretMüdür Aktaş’tan iki okula ziyaret

MANİSA Organize Sanayi
Bölgesi yönetimi, fabrikalarda
meydana gelebilecek yangın-
larla ilgili bünyesindeki acil yan-
gın ekiplerine yönelik tatbikat
amaçlı yarışma düzenledi.

Renkli görüntülerin yaşan-
dığı yarışmada Alman devi
Bosch takım halinde birinci,
Schneider Elektrik ikinci ve
Vestel beyaz eşya adını üçün-
cülüğe yazdırdı.

Etkinliğe Manisa OSB Baş-

kan danışmanı Nihat Akyol,
Manisa OSB Müdürü Funda
Karaboran, İtfaiye Müdürü
Tolga Kadaz, firmaların yetkili-
lerin yanı sıra 7 fabrikadan ya-
rışmacılar katıldı.

ÖNCESİNDE OSB 
İTFAİYESİNDEN

TATBİKAT
Hem bireysel aynı zamanda

takım halindeki yarışlar 4 saat
boyunca sürdü. Öncesinde İt-
faiye Müdürü Tolga Kadaz yö-

netimindeki itfaiye birimi, orga-
nize sanayi bölgesinde mey-
dana gelen yangınlara nasıl
müdahale ettiklerini tatbikatla
gösterdi. Daha sonra yarışma
bölümüne geçildi. Bosch Ter-
moteknik Isıtma ve Klima Sa-
nayi Ticaret A.Ş., Vestel
Elektronik Sanayi, Schneider
Elektrik, Vestel Beyaz Eşya Sa-
nayi, Emas Makina Sanayi A.Ş,
Belenco ve Mercan Endüstriyel
Tasarım Makine Sanayi Ltd.
Şirketi bünyelerinde oluşturulan
yangınlara yönelik acil durum
müdahale ekipleri yarışmada
yer aldı. İlk yarışma bireysel
motivasyon güç parkuru olarak
gerçekleşti. Parkurda Vestel
Elektronikten Ufuk Erdem diğer
rakiplerinde önce finiş çizgisine
ulaşarak birinciliği elde etti.
Vestel Elektronik Güç parku-
runda takım halinde birinciliği
rakiplerine kaptırmadı.

Acil durum ekiplerindeki
takım yarışmasında ise Alman
devi Bosch ekibi yarışmanın
şampiyonluğunu göğüsledi.
İkinciliği Schneider Elektrik ta-
kımı ve üçüncülüğü de Vestel
Beyaz Eşya fabrikası takımı
elde etti.

Yarışmada derece elde
eden takımların kupalarını OSB
Bölge Müdürü Funda Karabo-
ran, Manisa İtfaiye Daire Baş-
kanlığı Merkez Müdürü Kazım
Memiş, OSB İtfaiye Müdürdü
Tolga Kadaz  verdi.

Günün finalinde ise sürpriz
Bölge Müdürü Karaboran’dan
geldi. Karaboran, hazırlanan
pastayı yarışmaya katılan takım
kaptanları ile birlikte kesti.

“DAHA GÜÇLÜ BİR 
İTFAİYE YARATMAYA 
DEVAM EDECEĞİZ”

Organize Sanayi Bölgemize
yatırım yapan ve yapmaya
devam eden kuruluşlarının her
birinin dünya markası firmalar-
dan oluştuğuna işaret eden
OSB Bölge Müdürü Funda
Karaboran; “Bu firmalarımızın
gönül rahatlığı ile üretimlerini
24 saat boyunca yapabilme-
leri için her türlü çalışmaları-
mızı eksiksiz olarak
sürdürmeye devam ediyoruz.
İtfaiye birimlerimizi de hem
araç hem de personel yönün-

den güçlendirmek bunların
içerisinde yer alıyor. Bugün
için araç parkurumuzun sayını
8’e çıkarttık. Personel sayımızı
da 21 yaptık. Önümüzdeki
günlerde genişleyen bölgemiz
için ikinci bir müfreze ekibini
devreye alacağız. En son akıllı
tam donanımlı 28 metre uzun-

luğunda merdiveni olan aracın
yanı sıra yangınlara öncü ola-
cak bir aracıda itfaiye filomuza
kattık. Temennimiz ve duamız
bu araçlara gereksinim olma-
sın. Bu tür yarışmalar işyerleri-
mizde bulunan acil durum
ekiplerinin bilgilerini taze tut-
maktır” dedi. Haber Merkezi

Manisa Organize Sanayi Bölgesi’nde yaşanabilecek olumsuzluklara karşı düzenlenen tatbikat, yarışma haline getirilince renkli görüntülere sahne oldu

Manisa OSB’de yangın tatbikatı eğlenceye dönüştü

CHP Manisa Milletvekili
Bekir Başevirgen üniversite öğ-
rencilerinin eğitim, barınma ve
ulaşım gibi  çözülemeyen so-
runlarının yanı sıra, Türk lirasın-
daki değer kaybı nedeniyle
KYK burslarında yaşanan eri-
meyi gündeme taşıdı. Başevir-
gen, verilen KYK burslarının
alım gücünün 2019 yılından bu
yana yarı yarıya yok olduğunu
söyledi. 

“BURSLAR YÜZDE 150 
ZAMLANMIŞ GÖRÜNSE 

DE ALIM GÜCÜ
DÜŞÜYOR”

CHP’li Başevirgen, Kredi
Yurtlar Kurumu (KYK) tarafın-
dan üniversite öğrencilerine ve-
rilen burs miktarında yaşanan
erimeyi değerlendirdi.  Başevir-
gen, “2019 yılında üniversite
öğrencilerine 500 lira KYK

bursu veriliyordu. O zamanki
dolar kuruyla verilen burs mik-
tarı 88 dolara denk geliyordu.
2020’de verilen 550 TL 78
dolar, 2021’de verilen 650 TL
73 dolar, 2022’de verilen 850
TL 51 dolar ediyordu. 2023 yılı

için ise burs miktarı bin 250 li-
raya yükseltildi. Burslar, 2019
yılına göre yüzde 150 zamlan-
mış gibi görünse de bugün
dolar bazında 45 dolara kadar
geriledi. 

KYK bursları da ülkedeki

her şey gibi en-
flasyon ve döviz
kuru karşısında
eridi. Ekonomik
krizin her alanda
vurduğu üniversite
öğrencilerinin kaybı 4

yılda 43 dolar oldu.” dedi.
“BURSLAR DERDE DEVA 
OLMUYOR, DÖRT YILDA 

KAYIP BİN 170 LİRA”
Türkiye'de üniversite öğren-

cilerinin %60’ının yoksulluk sı-
nırı altında olduğunu ifade eden
Başevirgen, “Eğitim masrafları,
beslenme, ulaşım ve diğer
temel ihtiyaçlar, birçok öğrenci-
nin maddi sıkıntı yaşamasına

neden oluyor. Ekonomik
sorunlar nedeniyle ge-

çinemeyen üniversite
öğrencileri okullarını
dondurmayı dü-
şündükleri gibi
başta barınma,
eğitim, beslenme
gibi temel hakları
da ihlal ediliyor.

Öğrencilerin yaşa-
dığı bunca sorunun

yanı sıra KYK bursla-
rında da ciddi bir kayıp söz

konusu. Verilen bursların satın
alma gücü hızla düşüyor. 2019
yılına kıyasla öğrencilerin kaybı
en az bin 170 lira. En büyük
harcama kalemi olan beslenme
sorunu çözülemiyor. Üç öğün
okul yemekhanesinden besle-
nen bir öğrencinin aylık yemek
masrafı minimum bin 275 lira.
Her iki üniversite öğrencisinden
biri beslenmede zorluk yaşıyor.
Barınma sorunu ayrı bir prob-
lem olarak ortada duruyor. KYK
yurtlarına yerleşemeyen ve özel
yurtlarda kalma imkanı olma-
yan öğrenciler fahiş artışlar ne-
deniyle kiraya çıkamıyor. Bir
nebze olsa da öğrencilere eko-
nomik destek sağlaması gere-
ken burslar ise ne yazık ki
hiçbir derde deva olmuyor. Ya-
şanan bu zorluklar göz önüne
alınarak burs miktarlarının mut-
laka arttırılması gerekiyor. ”
diye konuştu.

CHP’li Başevirgen, “KYK bursları yarı yarıya eridi”
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SAYFA

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisaolaygazetesi.com

www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

ABONE 
ÜCRETLERİ

3 Aylık: 250 TL 6 Aylık: 450 TL
Yıllık   : 800 TL ZAYi iLANI: 200 TL

Yerel süreli yayın

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

: Burhan AKDEMİR
: Neslihan AKÖZGÜR

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir
İstihbarat     

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 1000 TL   + KDV 1400 TL  +KDV
YARIM 1400 TL   + KDV 2000 TL + KDV
TAM 2100 TL   + KDV 3500 TL + KDV

SÜRMANŞET
1700 TL + KDV

LOGO YANI
700 TL + KDV

LOGO ALTI
1000 TL + KDV

29 Eylül 2023 CumaSayı: 5583

*1 Ocak 2023 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 15

RESMi iLAN
Sütun/cm. 70,00 TL

İNŞAAT Yönetim Kurulu
Başkanı Sedat Kılınç, enflas-
yonla beraber daire fiyatlarında
ciddi şekilde artış yaşandığını,
insanların da daire almak için fi-
nans bulamadıklarını söyleye-
rek, "Şuanda asgari ücretlinin
ev alması imkansız" dedi.

Sedat Kılınç, gündeme iliş-
kin yaptığı açıklamada inşaat
sektörünün sıkıntılarına de-
ğindi. Bu yıl gurbetçilerin konut
alımı yapmadığını kaydeden Kı-
lınç, "Kayseri’de bölge bölge
daire fiyatları döviz bazında
yaklaşık 15 yıl hiç değişmedi.
Şehir merkezine yakın yerlerde
150-200 bin Euro, biraz mer-
keze uzak yerlerde 50-70 bin
Euro arasında bir fiyat vardı. Bu
her yıl Türk lirası bazında artı-
yordu. Son iki yıla baktığımızda
döviz bazında yaklaşık yüzde
40 üzerine çıktı. Döviz başında
da maliyet arttı. Durum böyle
olunca gurbetçilerimiz de bunu
duyuyor. Çok zamlanmış, ben
alamam dediler. Bugün baktığı-
mızda gurbetçi bu sezonda
daire alamadı. Sebebi de bu
olay. Türkiye’deki bu enflasyon
gurbetçilerinde dikkatini çekti.
Alışılagelmiş fiyatın üzerine
yüzde 40 çıkınca gurbetçilerde
bu fiyatlar düşer beklentisine
girdi ve satın alma yapmadı.
Sadece bizde değil, birçok
alanda gurbetçilerin satın alma
yapmadığını görüyoruz. Sık
gelen gurbetçilerimiz araç alı-
yorlardı. Bu tür alımlar da yapıl-
madı. Gurbetçiler Türkiye’deki
enflasyon karşısında şok ge-

çirdi. Fiyat çok yüksek. Bu yıl
gurbetçiye daire satışı ciddi an-
lamda düştü. İnşaat temsilcileri
de bunun farkında" ifadelerini
kullandı.

"İNŞAAT SEKTÖRÜ 
DARALACAK"
Sektör temsilcilerinin artan

maliyetlerle beraber konut
yapma noktasında frene bastı-
ğını kaydeden Kılınç, 2024 yı-
lında sıfır konutun
bulunmayacağını dile getirerek,
"Kayseri’de yıllık ortalama 20
bin konut satışı var ve bunun
yarısı sıfır konut. Bu denge
bazen değişiyor. Sıfır konuta
kamu bankaları aracılığıyla des-
tekler gelince yüzde 55-60’a çı-
kıyor ama ortalama yılda 10 bin
sıfır daire satılıyor. Bu aşamada
sektör temsilcilerinin yavaş-
lama hamlelerini de görünce
2024 yılında dairede bulunma-
yacak. Bu yıl arabada yaşadığı-
mız sıkıntı gibi 2024 yılında da
daire bulunmayacak. Sektör
temsilcilerinin hepsi şuanda
elindeki projeleri bitirme ve sat-
tıktan sonra ödeme dengesini
sağlama yönünde hamle yapı-
yor. Herkesin ortak kanaati bu.
Herkes frene basma nokta-
sında hamle yapıyor. Gelecek
yıl büyük bir konut noktasında
sıkıntı olacağını düşünüyoruz.
Stok bu yıl biterdi ama ciddi bir
daralma var ve bekleniyor da.
Yıl sonunda ortalamaya baka-
cağız ama benim tahminim
yüzde 30-40’lık bir daralma gö-
receğiz. 2019 yılında bugün ki
yaşadığımızın biraz daha hafi-

fini yaşamıştık. 2029 yılında da
faizler de hızlı bir artış olmuştu.
Böyle olunca sektör temsilcileri
işin finansal noktasını çözeme-
yince daire karşılığı 1 milyon TL
zararına satmak zorunda kal-
mıştı. 2019 yılında belli başlı in-
şaat firmaları arka arkaya
konkordato ilan etti. O gün ki
hafifti ama bugün o günün
belki de 5 katı" şeklinde ko-
nuştu.

"ŞUANDA ASGARİ 
ÜCRETLİNİN EV ALMASI 
İMKANSIZ"
Konut kredilerinde de artış

ile beraber konut satışının da
zorlaştığının altını çizen Sedat
Kılınç, aylık ödemelerin çok art-
tığın belirterek, "Şuan sektörün
küçülmesindeki ve satışın ol-
mayışının altındaki sebep fi-
nansman sorunu. Bunu dış
finansmanda halletmeye çalış-
tığınızda 1’e 3. 1 milyon çeki-
yorsunuz 3 milyon
ödüyorsunuz. Bunu da aylık
ödeyecek gelir yok. 25 bin TL
geliri olan 30 küsur bin TL öde-
yemez. Bugün de konut satışı-
nın olmayışının sebebi bu.
Fiyatların artışıyla birlikte kira
da artıyor. 2 milyonluk daireyi
daha çok dar gelirli insanlar alı-
yor. 5-10 yıl önce asgari ücret
alan bir vatandaş o daireyi biz-
den alabiliyordu. Belli bir peşi-
nat veriyordu, 50 bin TL verip
100 bin TL kredi çekiyordu ve
onu ödeyebiliyordu. Bugün gel-
diğimiz durumda aylık ödeme
rakamına baktığımızda bırakın
asgari ücretle çalışanı karı koca

çalışan devlet memurları bile
alamıyor. Orta gelir grubu dedi-
ğimiz grup dahil şuanda o eko-
nomik daireyi alamıyor. Şuanda
asgari ücretlinin ev alması im-
kansız" dedi.

"MEHMET ÖZHASEKİ 
BAKANIMIZ DEPREM 
BÖLGESİNDE BU İŞİN 
İÇİNDEN ÇIKABİLECEK 
NADİR İNSANLARDAN 
BİRİ"
Deprem bölgelerinde yaşa-

nan sıkıntılara değinen Sedat
Kılınç İnşaat Yönetim Kurulu
Başkanı Sedat Kılınç, fırsatçı-
lara tepki gösterdi. Kılınç,
Çevre, Şehircilik ve İklim Deği-
şikliği Bakanı Mehmet Özhase-
ki'nin deprem bölgelerinde
pratik çözümlerle işin içinden
çıkacağını belirterek, "Depre-

min yaralarını sarmak ciddi
zaman alacak. Ciddi bir bütçe
istiyor. Allah bir daha yaşatma-
sın. Hasar çok. Şuanda halen
çadırda yaşayan yüzbinlerce
insan var. Konteynırda da
yaşam kolay değil. Maddi açı-
dan faturası da ağır. Manevi
açıdan da unutulacak bir şey
değil. Ülke bu işin altından
zaten kalkamıyor. İnsanların ta-
mamen konutlarına kavuşma-
sını 5 yıl olarak görüyorum ama
para var ise. Eğer para olur ise
5 yılda insanları evlerine kavuş-
turabiliriz. Her şeyden önce in-
sanda ahlak olacak. Böyle bir
günde ülkenin her vatandaşı
oraya koştu. Enkazda çalıştık,
maddi destekler sunduk. Eli-
mizden geldiğince mücadele
ediyoruz. Bu ahlaksız insanları

anlamakta güçlük çekiyorum.
Çimento, beton fiyatını artıran-
lar. Bu ahlaksız insanları keli-
melerle tarif etmek zor. Bu
deprem Kayseri’de de yaşanı-
labilir. 

Bunun üzerinden rant elde
edenlere sesleniyorum. Böyle
bir enkaz var ve bunun altından
hep beraber kalkacağız. Meh-
met Özhaseki bakanımızda bu
konuları bilen, pratik çözümler
bulacak biri. bu işin içinden çı-
kabilecek nadir insanlardan
biri. Pratik çözümler bulabilir ve
o olayı hızlandırabilir. Bu da işi
hızlandırma noktasında katkı
bulacaktır. Gerçekten işleri zor.
Allah yardımcıları olsun. Devle-
timizin de üzerinde ağır bir yük"
diye konuştu.

İHA

Asgari ücretlinin ev alması imkansız

Türkiye'nin dış uçuşları 20 yılda 5 kat arttı
TÜRKİYE'NİN dış hat uçuş

nokta sayısı 2003'te 50 ülkede
60 iken, bu yıl 130 ülkede 343
noktaya çıktı. İç hatlarda uçuş
ağı ise aynı dönemde 26 nok-
tadan 57 noktaya ulaştı.

AA muhabirinin, Ulaştırma
ve Altyapı Bakanlığı Devlet
Hava Meydanları İşletmesi Ha-
vayolu Sektör Raporu ile Sivil
Havacılık Genel Müdürlüğü
Faaliyet Raporu'ndan derlediği
bilgiye göre, dünyanın transit
merkezi olabilecek potansiyele
sahip Türkiye'de, bu avantajı
değerlendirmek için 2002'den
bu yana havacılık politikası çer-
çevesinde etkili çalışmalar yü-
rütüldü.

Havacılığa yapılan yatırımlar
ve bu alandaki düzenlemeler
sayesinde Türkiye, dünya orta-
lamasının üzerinde büyüme
performansı gösterdi.

"Hayat ulaşınca başlar" slo-
ganıyla Türk sivil havacılığının
gelişmesi için 20 yıldır havacılık
politikasında yürütülen etkin,
aktif ve planlı yatırımlarla Tür-
kiye, Avrasya'da lider rolü üst-
lendi.

Anlaşmalar ve müzakereler
sonucunda 2003'te 50 ülkede
60 olan dış hat uçuş nokta sa-
yısı, bu yıl itibarıyla yüzde 472
artışla 130 ülkede 343 noktaya
yükseldi. Böylece Türk sivil ha-
vacılığı, dünyanın en geniş
uçuş ağına sahip ülkesine dön-
üştü.

YATIRIMLAR HAVACILIK 
SEKTÖRÜNDE 
KAPASİTEYİ ARTIRDI
Türk havacılığında 2003'te 7

olan ikili müzakere sayısı 2022
sonunda 11'e, hava ulaştırma
anlaşması bulunan ülke sayısı
ise 81'den 173'e yükseldi.

İç hatlarda uçulan nokta sa-
yısı da çapraz uçuşlarla des-
teklenirken, Türkiye hava
sahası, hava yolu ağıyla örüldü.
Bu sürede havalimanı sayısı
26'dan 57'ye çıkarıldı.

Yatırımlarla havacılık sektö-
ründeki kapasitede büyük ar-
tışlar gerçekleşti. Türkiye sivil
havacılık sektöründe, yolcu ve
kargo taşımacılığı yapan 12
hava yolu şirketi bulunuyor.
Hava yolu şirketlerinde 2003'te
162 olan uçak sayısı, 2022
sonu itibarıyla yüzde 269 artışla
598'e yükseldi.

HAVA YOLUYLA SEYAHAT 
EDEN YOLCU SAYISI 182 
MİLYONU GEÇTİ
Hava yolunda 2003'te top-

lam 34 milyon 443 bin 655 olan
yolcu sayısı, geçen yılın so-
nunda 182 milyon 333 bin
844'e ulaştı.

İç hatlarda 9 milyon 147 bin
439 olan yolcu trafiği, geçen
senenin sonu itibarıyla 78 mil-
yon 670 bin 30'a yükseldi. Dış
hatlarda ise 2003'te 25 milyon
296 bin 216 olan yolcu trafiği,
2022'de 103 milyon 277 bin
976'ya çıktı. 2022 sonu itiba-
rıyla toplam yolcu sayısı 182,3
milyonu aştı. Bu yılın ağustos
sonu itibarıyla 143 milyon 359
bin 903 kişi hava yoluyla seya-
hat etti.

Toplam uçak trafiği ise
2003'te 529 bin 205 iken,
geçen senenin sonunda 1 mil-
yon 883 bin 186 olarak gerçek-
leşti. 

Bu yılın 8 ayında ise toplam
uçak trafiği, 905 bin 164 oldu.
Bunların 389 bin 942'si iç hat,
515 bin 921'i dış hatta gerçek-
leşti. 

AA

Ekonomik güven endeksi arttı
EKONOMİK güven endeksi

Ağustos ayında 94,1 iken, Eylül
ayında yüzde 1,3 oranında arta-
rak 95,4 değerini aldı.

Türkiye İstatistik Kurumu
(TÜİK), Eylül ayı Ekonomik
Güven Endeksi’ni açıkladı. 

Buna göre, ekonomik güven
endeksi Ağustos ayında 94,1
iken, Eylül ayında yüzde 1,3 ora-
nında artarak 95,4 değerini aldı.

Bir önceki aya göre Eylül
ayında tüketici güven endeksi
yüzde 5,1 oranında artarak 71,5
değerini, reel kesim (imalat sa-
nayi) güven endeksi yüzde 0,5
oranında artarak 105,1 değerini,
hizmet sektörü güven endeksi
yüzde 2,0 oranında azalarak
113,0 değerini, perakende tica-
ret sektörü güven endeksi yüzde
3,0 oranında artarak 117,7 değe-
rini.

inşaat sektörü güven endeksi
yüzde 1 oranında artarak 88,3
değerini aldı. 

İHA
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Gerçek sonuçlarını görmemeye çalıştığınız her şeyin önü-
nüze çıkacağı bir gün olabilir. Buna kayıtsız kalmayın ve
yaşantınızı düzene sokun. Hiçbir şeyin eskisi gibi kalma-
masına üzülmeyin, bu size yeni kapılar açacaktır.

Yürüdüğünüz yolun nereye çıkacağını kestiremediğinizde
bundan vazgeçmemelisiniz. Belirsiz hissettiğiniz anlarda
durup düşünebilir, neler yapabileceğinizi planlayabilir ve
bu hissinizin gerçekliğini sorgulayabilirsiniz. 

İnsanların sizi hayal kırıklığına uğratması karşısında sadece
belli insanların ve ailenizin fikirlerine önem verebilirsiniz.
Bugün kendinize bir iyilik yapın ve ertelediğiniz, sakladığınız
her şey için bir plan oluşturun. 

Haklılığınızın teslim edilmemesi karşısında depresif tep-
kiler verebilirsiniz. Bunun sadece zamanınızdan çaldı-
ğını bilin ve hayatınızda daha önemli konuların yer
alması için bu zamana ihtiyacınız olduğunu fark edin. 

Konuların üst üste gelmesi sizi durdurabilir. İçinizden
bir sesin gelmesi kadar buna nasıl karşılık verdiğiniz
de önemlidir. Kendinize zaman vermek isterken za-
manın hızlıca akıp gideceğini de düşünmelisiniz.

Bir şeylerin belirgin olması sadece sizin çabanızla ol-
mamalıdır. Kendinizi yalnız hissettiğiniz anların hiçbi-
rinde karşınızdaki kişi için haklı sebepler bulmaya
çalışmamalısınız. 

Hiç düşünmeden içinde yer aldığınız işler size son-
rasında üzerinde çok düşüneceğiniz durumlar ya-
şatabilir. Ne düşüneceğinizi sizin belirleyeceğiniz
bir sistem kurmaya çalışmalısınız. 

Hiçbir duygunun yerine başka bir duygu koymamalısınız.
Kendinize bu hayatta her şeyi yaşayabileceğinizi ve bunun
hep bir deneyim getireceğini anlatın. Hislerinizi bastırmadı-
ğınız ve gerçeklerden ayırmadığınız bir gün olsun.

Her şeyin sırası ve gereği farklıyken sizin de çabanız,
bakış açınız farklı olmalıdır. Bugün hayatınıza, ev ya-
şantınıza ve aile bağlarınıza ağırlık oluşturacak her
şeyi kendinizden uzaklaştırmaya başlayın.

Hangi konularda ilerlemeniz gerektiğini bilmek is-
teyebilirsiniz. Çevrenizin önerileri bu konuda reh-
ber olsa da siz kimi dikkate almanız gerektiğini iyi
seçmelisiniz. 

Kaybetmek endişesiyle olduğu gibi bıraktığınız her
şeyin bıraktığınız gibi kalmadığını görebilirsiniz.  İş
yapma ve para kazanma noktasında yeni bir stil de-
nemek isteyebilirsiniz.

Bağımlı hissettiren konuların fazla olması hayatınızda
sizin kararlarınızın sayısını azaltabilir. Görünüşünüz ve
bunun altında yatan kişiliğiniz arasında bir çatışma ya-
şanmaması için doğru sınırı bulmaya çalışmalısınız.

Cansu MERİÇ

TRT World'un "Ukrayna Savaş Günlükleri" 
yapımı New York'tan ödülle döndü

TrT World tarafından hazırlanan ödüllü belgesel
serisi "Off the Grid"in Ukrayna'da çekilen "Ukraine
Wartime Diaries" (Ukrayna Savaş Günlükleri) bö-
lümü, 44. Uluslararası Emmy Ödülleri'nde başarıya
imza attı. TRT'den yapılan açıklamaya göre, yapım,
Uluslararası Televizyon Sanatları ve Bilimleri Akade-
misi tarafından verilen Emmy Ödülleri'nde "Haber
ve Güncel Olaylar" kategorisinde binlerce eser ara-
sından ödüle değer görüldü.

Açıklamada görüşlerine yer verilen TRT Genel
Müdürü Mehmet Zahid Sobacı, TRT World'ün aldığı
Uluslararası Emmy Haber Ödülü'nün Cumhuriyet'in
100. yılında kazanılmasının çok anlamlı olduğunu
belirterek şunları kaydetti:

"Bu ödülü ilk kez Türkiye'ye getirmek, TRT ola-
rak bizim için büyük bir gurur. Çalışma arkadaşları-
mın ürettiği güçlü içerikler ve bunların dünya için
taşıdığı anlam, etki için hepsine ayrı ayrı teşekkür
ediyorum. Dönüşüm ve başarı yolculuğumuz bun-
dan böyle de sürecek."

Sobacı, ödüle ilişkin sosyal medya hesabından
yaptığı paylaşımda da "44. Uluslararası Emmy
Ödülleri'nde 'Haber Belgesel' dalında Emmy Ödülü
TRT'nin. Bu bir ilk ama son olmayacak. 'Dünyayı
dünyaya anlatmak' hedefiyle çıktığımız yolda, des-
tekleri için İletişim Başkanımız sayın Fahrettin Al-
tun'a ve emeği geçen tüm TRT World ekibine
teşekkür ediyorum." ifadelerine yer verdi.

ABD'nin New York kentinde düzenlenen törene,
TRT Genel Müdür Yardımcısı Ömer Faruk Tanrıverdi
ve TRT World Kanal Koordinatörü Bora Bayraktar
katıldı. 

TRT Genel Müdür Yardımcısı Ömer Faruk Tanrı-
verdi, "Gururluyuz mutluyuz. Aldığımız bu ödül TRT
World'ün uluslararası habercilik ve yayıncılıkta ulaş-
tığı noktanın ispatıdır. Başta Off The Grid ekibi
olmak üzere emeği geçen tüm arkadaşlarımızı kut-
luyorum." ifadelerini kullandı.

TRT World Kanal Koordinatörü Bora Bayraktar,
"Bu ödül her şeyden önce TRT World'ün, TRT kuru-
mumuzun ne kadar başarılı olduğunu, uluslararası
standartlarda yayın ve gazetecilik yaptığını göster-
miş oldu. Yani ABD'da televizyonculuğun en büyük
ödülü bu. İlk defa bir Türk yapımı belgesel, bu
ödülü kazandı. O açıdan çok gururluyuz." açıkla-
masını yaptı.

Belgeseli hazırlayan Mouhssine Ennaimi de yap-
tığı açıklamada, "Nasıl bir fark yaratacağımızı,
henüz söylenmemiş neyi söyleyeceğimizi de bilmi-
yorduk. Adanmışlık, tutku, sahada azimli çalışmanın
karşılığını bu ödülle aldık." değerlendirmesinde bu-
lundu.

Yapımcılardan Alexandre Pauilat ise film için
tüm ekibin büyük bir sabır ve özveriyle çalıştıklarını
aktararak, "En güzel sözleri yansıtmak, en iyi gö-
rüntüleri kurgulamak için uğraştık ve sanırım bu, jü-
riye ve halka ulaştı." ifadesini kullandı.

Hakan Hocaoğlu'nun görüntülediği, Ukrayna'da
çekilen belgesel, savaşın yıkıcı yüzünü çarpıcı şe-
kilde izleyiciyle buluşturuyor.

Fatih Kibar'ın kurguladığı, Mahmut Sami Ça-
vuş'un tasarımlarını yaptığı haber-belgesel, Rusya
ordusunun çekilmesiyle Ukrayna'daki sivillerin ha-
yatlarındaki değişimi ele alıyor. aa

Manisa Büyükşehir
Belediyesi, şehadetlerinin
yıldönümü olan Jan-
darma Komando Er Meh-
met Uzun, Piyade
Komando Er Ekrem Kara-
aslan, Jandarma Er Meh-
met Doğan ve Jandarma
Er Ruşen Ulu’yu mevlit ve
pilav hayrı ile andı. Şehit-
lerimizin ruhlarına ithafen
duaların okunduğu prog-

ramda, vatandaşlara pilav
hayrı gerçekleştirildi.

Manisa Büyükşehir
Belediyesi, Manisalı şe-
hitlerimizin anısını yaşat-
mak için başlattığı sosyal
sorumluluk projesi kap-
samında düzenlediği
anma ve hayır progra-
mına Gördes ilçesiyle
devam etti. Bu kapsamda
şehadetlerinin yıldönümü

olan kahramanlarımız
Jandarma Komando Er
Mehmet Uzun, Piyade
Komando Er Ekrem Kara-
aslan, Jandarma Er Meh-
met Doğan ve Jandarma
Er Ruşen Ulu için anma
programı düzenlendi.
Programa Gördes Kay-
makamı Muhammet Öz-
yüksel, Mezarlıklar
Dairesi Başkanı Aydoğan
İra, Belediye Başkan Yar-

dımcıları Necati Arı ve
Süleyman Doruk, İlçe
Jandarma Komutanı Kı-
demli Başçavuş Ercan
Kartepe, İlçe Emniyet
Amir Vekili Serdar Kılınç,
Büyükşehir Belediyesi
Gördes Muhtarlık İşleri
Şube Müdürü Hüseyin
Yılmaz, AK Parti İlçe Baş-
kanı Halil Erden, MHP
İlçe Başkanı Abdurrazik
Yonat, şehit ve gazi der-

nekleri temsilcileri, şehit
aileleri, muhtarlar ve va-
tandaşlar katıldı.

Şehitlerimizin ruhla-
rına ithafen duaların
okunduğu programda,
vatandaşlara pilav hayrı
gerçekleştirildi. Progra-
mın sonunda şehit ailele-
rine protokol üyeleri
tarafından Yasin-i Şerif ve
Türk bayrağı takdim
edildi. Haber merkezi

Gördesli şehitlerimiz dualarla anıldı

Manisa Büyükşehir
Belediyesi Şehir Tiyatrosu,
Uluslararası İşitme Engelli-
ler Haftası dolayısıyla Gazi
İlkokulu’nda özel izleyici-

leri için ‘Hacivat-Karagöz’
isimli çocuk oyununu sah-
neledi. Minik izleyicilerin il-
giyle takip ettiği oyun,
eğlenceli anlar yaşattı.

Manisa Büyükşehir
Belediyesi, çocukları ti-
yatroyla buluşturmaya
devam ediyor. İl gene-
linde, çocuk tiyatrolarıyla

binlerce çocuğa ulaşan
Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi Şehir Tiyatrosu, bu
kez özel izleyicileri için
sahne aldı. Uluslararası
İşitme Engelliler Haftası
dolayısıyla Gazi İlkoku-
lu’nda, ‘Hacivat-Karagöz’
adlı çocuk oyunuyla özel
izleyicisiyle buluşan Şehir
Tiyatrosu, miniklere eğ-
lenceli ve keyif dolu anlar
yaşattı. Bartu Kaan Şen-
soy, Selim Can Doğancı
ve Levent Gök’ün rol al-

dığı oyun, neşeli anlara
sahne oldu. Şehir Tiyat-
rosu oyuncuları, tiyatro
gösterisinin yanı sıra ço-
cuklarla yakından ilgilen-
meyi de ihmal etmedi.
İnteraktif olarak gerçek-
leştirilen oyunda çocuklar
kahkahalara boğulurken,
oyunun sonunda Şehir Ti-
yatrosu oyuncuları, ço-
cuklar ve öğretmenleri ile
günün anısına hatıra fo-
toğrafları çektirdi. 

Haber merkezi

Hacivat ile Karagöz özel izleyicileri
için sahne aldı

TurguTlu Beledi-
yesi Dağcılık Akademisi
(TURBELDAK), düzenle-
diği etkinlikle sezonu
Dilek Yarımadası Milli
Parkı’nda açtı. 

Turgutlu Belediyesi
Kültür ve Sosyal İşler Mü-
dürlüğüne bağlı olarak
dağcılık ve spor faaliyet-
lerini sürdüren TURBEL-
DAK, sezonun ilk

etkinliğini Kuşadası’nda
gerçekleştirdi. Dilek Yarı-
madası Milli Parkı’nda
düzenlenen yürüyüş ve
piknik etkinliğiyle hem
doğayla iç içe bir gün ge-
çirildi hem de TURBEL-
DAK ekibi arasında özlem
giderildi. Yaz-Kış Yürüyüş
Liderleri Orhan Mert ile
Haydar Atilla’nın sevk ve
idaresinde katılımcılar,
doğal güzelliklerinin içeri-
sinde eşsiz deniz manz-

arası eşliğinde Oluklu
Kanyon parkurunu ta-
mamladı. Yaklaşık 9 km
süren yürüyüşün so-
nunda Milli Park içerisin-
deki Kavaklıburun
(Kalamaki) Koyu’nda
deniz sezonun son günle-
rinin keyfi de yaşandı.
Katılımcılar ayrıca Güzel-
çamlı’da yer alan ve böl-
genin önemli doğal
güzelliklerinden birisi olan

Zeus Mağarası’na da gi-
derek günü neşe içeri-
sinde tamamladı. 

Yaz-Kış Yürüyüş Lideri
Orhan Mert, “TURBEL-
DAK olarak sezonun ilk
yürüyüşünü katılımcıları-
mızın da en sevdiği rota-
lardan birisi olan
Kuşadası Milli Parkı’nda
yaptık. Güzel havanın ve
tarif edilemez doğal gü-
zelliklerin içerisinde ger-

çekleştirdiğimiz yürüyü-
şümüzde aynı zamanda
yaz anılarımızı paylaştık,
özlemimizi giderdik. Dolu
dolu geçirdiğimiz bu
güzel etkinliğimize katılan
tüm katılımcılarımıza te-
şekkür ederiz. Yeni se-
zonda da pek çok farklı
rotada birbirinden güzel
yürüyüş etkinliklerine
imza atmaya devam ede-
ceğiz” ifadelerini kullandı. 

TURBELDAK sezonu Kuşadası’nda açtı
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Manisa’nın Yunusemre il-
çesindeki Muradiye Organize
Sanayi Bölgesi'ne (MUOSB)
toplu açılış töreni gerçekleşti-
rildi. Muradiye OSB’nin kendi
kaynağını kendisinin ürettiğini
belirten MUOSB Yönetim Ku-
rulu Başkanı Osman Kıvırcık,
altyapı için sanayiciden tek
kuruş alınmadığının altını çizer-
ken, açılışı gerçekleştirilen 155
sanayi dükkândan oluşan tica-
ret merkezinin geliri ile Muradiye
OSB’nin 20 yıllık altyapı soru-
nuna neşter vurulduğunu be-
lirtti. Manisa’da 2020 yılında
kurulan Muradiye OSB hızla bü-
yüyerek hem ülke ekonomisine
hem de istihdama katkı sunu-
yor. Muradiye OSB’de yapımı
tamamlanan 155 sanayi dükka-
nından oluşan ticaret merkezi,
bölgede son bir yılda açılan fab-
rikaların açılışı gerçekleştirilir-
ken, Uzunburun genişleme
alanında parsel tesviye çalışma-
ları başladı ve Muradiye OSB-
Yunusemre Kaymakamlığı Afet
Acil Durum Timi protokolü de
imza altına alındı. 

Törenin açılış konuşmasını
yapan Muradiye Organize Sa-
nayi Bölgesi Yönetim Kurulu
Başkanı Osman Kıvırcık,
“Bugün verdiğimiz sözleri tut-
manın haklı gururunu yaşadığı-
mız bir gündür. Bugün
Cumhuriyet'imizin 100. yılında
Türk sanayisine armağan ede-
ceğimiz yatırımlara başlayacağı-
mız bir gündür. Bölgemizin
kronikleşen birçok sorununu 2
yıl gibi kısa bir sürede çözüm
noktasına getirmeyi başardık.

Bölgemiz imara açıldığından
bugüne çok büyük elektrik so-
runlarıyla boğuştu. Yaptığımız
yoğun görüşmeler sonucu
EPDK’nin talimatıyla Gediz
Elektriğe yatırım kararı aldırmayı
başardık. Gediz Elektriğin 2 yıl
önce başlayan yatırımları 100
milyon TL’yi geçti. Biz bölgemizi
rant kapısı olmaktan çıkarmak
için gece gündüz çalışıyoruz ve
bu konuda çok kararlıyız. Bu
durum bazı çevreleri çok rahat-
sız ediyor, bize küsen, darılan,
hatta gönül koyanlar var. Kimse
kusura bakmasın biz sanayi
parsellerimizin elden ele dolaş-
masını istemiyoruz. Yaptığımız
devrim nitelikli imar planı saye-
sinde bölgemizi şaha kaldırdık.
Yine ilklerin OSB’si olarak Türki-
ye’de ilk defa bir OSB sağlık ko-
ruma bantlarına yeşil bant
ibaresi getirdi. Bu sayede böl-
gemiz 65 bin metrekare alan
kazanmış oldu. Şu an açılışını
yapacağımız 155 dükkan bu
başarılı girişimin eseridir. Bu işe
başladığımızda kasamızda sa-

dece bir buçuk milyon TL para-
mız vardı. Büyük bir riske gire-
rek 200 milyonluk bir projenin
altına imza attık. ‘Bunların pa-
rası yok bunları bitiremezler.’
Hatta daha da ileri gittiler bunla-
rın ruhsatı yok kaçak, sakın ora-
dan dükkan almayın’ dediler.
Sanayicimiz bize güvendi ve
dükkanların tamamı satıldı ve
bu dükkanların tapularını veriyo-
ruz. Söz verdiğimiz gibi bu dük-
kanları da bir buçuk yıl gibi kısa
bir sürede tamamladık. Bölge-
mize hayırlı uğurlu olsun” dedi.  

“Hayal ettiğiMiz Her 
projeyi 

gerçekleştirdik” 
Çok kısa sürede büyük

işler başarmanın mutluluğunu
yaşadıklarını aktaran Başkan Kı-
vırcık, “Villalar bölgesinde bir
kuzey hattımız var. Orada da
2024 yılının ikinci çeyreğinde in-
şallah yeni bir projeye başlıyo-
ruz. Oradaki konutlara uygun,
dükkanlar, kreş, idari binalar, iş
yerleri, spor salonu ve ayrıca bir
meslek lisemiz olacak. Meslek
lisesi yapmak için de önümüz-
deki hafta Muradiye OSB Eğitim
Vakfımızı kuruyoruz. Sanayici-
mizin teknik eleman açığını bir
nebze olsun çözmek için çok
kısa bir sürede başlayacağız.
Yine kuzey hattımızda sağlık ko-
ruma bandı dediğimiz 35 metre
genişliğinde 2 buçuk kilometre
boyunca bir hattımız var. Orada
da yürüyüş yolları, ıhlamur or-
manları, koşu parkurları ve yeşil
bitki örtüsü yapıyoruz bunun da
projesi hazır ve önümüzdeki yıl

başlayacağız. Bazıları hayal gö-
rüyorlar diyorlar evet biz önce
hayal ediyoruz ardından da ya-
pıyoruz. Hayal ettiğimiz her pro-
jeyi de gerçekleştirdik.
Bölgemizin en büyük sorunla-
rından bir tanesi alt ve üst yapı
sorunuydu. Bunu yapmak için
çok büyük bir bütçeye ihtiyaç
vardı. Sanayiciden para topla-
madan yapamazlar diyenlere
inat bölgenin kaynaklarını kulla-
narak bu yatırımlara başladık.
Bu dükkanlardan elde ettiğimiz
yaklaşık 300 milyon TL’lik geliri
hemen altyapıya aktardık. Eylül
2021 yılında başladığımız alt-
yapı çalışmalarında 16 kilometre
atıksu, 33 kilometre yağmur-
suyu, 23 kilometre temiz su, 93
kilometre data hattı, çevre dü-
zenlemesi asfaltlarıyla birlikte in-
şallah bir yıl içinde bu projeyi
tamamlamayı hedefliyoruz. Çok
yakında OSB’miz yeşil bir OSB
olacak bundan kimsenin şüp-
hesi olmasın” şeklinde konuştu. 

türkiye’de bir ilk 
Muradiye OSB olarak Tür-

kiye’de bir ilke daha imza attık-
larını anlatan Kıvırcık, şunları
söyledi:   “Türkiye’de ilk defa
ıslah organize sanayi bölgesi bir
genişleme alanı yapıyor. Mura-
diye OSB Uzunburun genişleme
alanı. Bu bölgede çok güzel bir
OSB yapıyoruz. Her türlü teda-
rik zincirinin olduğunu bir bölge
inşa ediyoruz. Burası Manisa
sanayisini rahatlatacak bir proje.
Küçük esnafımız, KOBİlerimiz,
bir üst seviyeye çıkmak isteyen
sanayicilerimiz buradan yer ala-

bilecek. Şehrin dokusuna zarar
veren, artık zamanla şehrin içine
sıkışan plastik hurdadan ham-
madde üreten firmalarımızı bu-
raya alıyoruz. Katı atık
tesisimizin etrafına. Hiçbir sana-
yicimizi rahatsız etmeyecek şe-
kilde OSB yönetmeliklerine
uygun bir alan yapacağız on-
lara.” 

“Muradiye osb’ye 
Her zaMan destek

olduk” 
Muradiye ve çevre mahal-

leler ile OSB’de yapılan çalış-
malara verdikleri desteklerden
bahseden Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanı Cengiz Ergün,
“Açılan her fabrika, her iş yeri,
her ticaret merkezi, üretim, istih-
dam ve gelecek adına hem ül-
kemiz hem de milletimiz adına
sevindirici gelişmelerdir. Mura-
diye ve çevre mahallelerimizin
altyapı çalışmaları ve atıksu
arıtma tesisi yapımı için 1 milyar
TL’nin üzerinde yatırım yapaca-
ğız. Muradiye Mahallemizin so-
runlarını çözüme
kavuşturulması için çalışmaları-
mızı sürdürürken Muradiye
OSB’nin yatırımlarına da her
zaman destek olduk. Manisa
Büyükşehir Belediyesi olarak
üstlendiğimiz üretken belediye-
cilik misyonumuzu üretime ve
istihdama yatırım yapan değerli
iş insanlarına da destekle güç-
lendiriyoruz” dedi. 

“bugün öneMli bir 
işe iMza atıldı” 

AK Parti MKYK Üyesi ve
Manisa Milletvekili Murat Bay-

batur ise şunları söyledi: 
“Muradiye OSB bugün 155

dükkanla beraber bu açığı gi-
derme noktasında önemli bir işe
imza attı. Yine yeni sanayi alan-
ları oluştururken küçük ve orta
ölçekli esnafımıza sahip çıkıl-
ması gerekiyor. Onları da uygun
şartlarda yerlerini tahsis edip
onların üretimlerine devam etti-
rip Manisa’ya katma değer sağ-
lamasına destek vermemiz
gerekiyor.” 

Muosb afet acil tiMi 
faaliyete geçti 

Programda ayrıca Kahra-
manmaraş depreminin aka-
binde Manisa Valiliği
himayesinde Yunusemre Kay-
makamlığı, Muradiye OSB ve
AFAD Manisa İl Müdürlüğü ara-
sında geliştirilen Afet Acil Timi
projesinin imza töreni gerçek-
leştirildi. Afet Acil Durum Timi
fabrikalardaki çalışanların gö-
nüllülük esası ile dahil olduğu
arama kurtarma timi gerek ye-
relde gerekse ülke genelindeki
afetlerde görev alacak. Mura-
diye OSB tarafından temin edi-
len teçhizat ivedilikle afet
bölgesine sevk edilecek. 

Muradiye OSB’nin Uzun-
burun genişleme alanında par-
sel tesviye ve yol çalışmalarının
da başladığı programda canlı
yayınla Uzunburun’a bağlantı
yapıldı. Uzunburun’dan canlı
bağlantı sağlanarak, son bir
yılda bölgede açılan fabrikalar,
155 dükkanın açılışı ile birlikte
eş zamanlı olarak Uzunburun
genişleme alanında parsel tes-
viye çalışmalarına başlandı. 

Törende ayrıca, Muradiye
OSB’nin gelecek 2 yılda kavu-
şacağı çehre tanıtıldı. Konut-
larla OSB arasında kalan
yaklaşık 2 kilometrelik alanda
yapılacak olan okul, kreş, sos-
yal tesisler, cami ve ıhlamur or-
manı tanıtıldı. OSB’nin
konutlarla doğrudan temasını
kesecek aynı zamanda bölge
halkının kullanımına açık olacak
alanların Manisa’ya katma
değer kazandıracağı belirtildi.
iHa

Muradiye OSB kendi kaynağını kendi üretiyor 
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YAZ tatilinin sona ermesi ve
okulların açılmasıyla uyku dü-
zensizliği yaşayan öğrenciler
hakkında konuşan Eskişehir
Osmangazi Üniversitesi
(ESOGÜ) Sağlık Uygulama ve
Araştırma Hastanesi Nöroloji
Anabilim Dalı Öğretim Üyesi
Doç. Dr. Demet İlhan Algın,
uyuma ve uyanma sürelerinin
en az 15 dakika erkene alınma-
sını tavsiye etti.

Haziran ayında başlayan
yaz tatili, eylül ayı itibari ile bitti.
İlkokul ve lise öğrencileri eği-
tim-öğretime başlarken, üniver-
sitelerin açılmasına ise 1
haftadan kısa bir süre kaldı.
Yaz tatili boyunca bozulan uyku
düzenleri sonucunda okula
başlayan öğrenciler, okul saat-
lerine uyum sağlamakta zorluk
yaşamaya başladı. Konuyla il-
gili açıklamalarda bulunan

ESOGÜ Nöroloji Anabilim Dalı
Öğretim Üyesi Doç. Dr. Demet
İlhan Algın, uyku düzeninin
özellikle çocuklar için çok
önemli olduğunu dile getirdi.
Düzenli uykunun sadece ders
başarısında etkili olmadığının
altını çizen Algın, “Aslında uyku
çocuklar, öğrenciler ve erişkin-
ler için sadece ders başarısına
değil; ders dışı aktivitelerde,
spor aktivitelerinde ve motivas-

yonları için de çok önemli”
dedi.

“UYKU DÜZENİNDE 
15’ER DAKİKAYLA 
BAŞLANAN ERKEN 
YATMA VE KALKMA 
UYGULAMASI YARDIMCI 
OLACAKTIR”
Uyku düzeninin sadece

ders başarısında değil, aynı za-
manda ders dışı aktivitelerde
de büyük bir etkiye sahip oldu-
ğunu vurgulayan Doç. Dr.
Demet İlhan Algın, bu düzeni-
nin oluşturulması konusunda
ailelerin önemli bir rol oynadı-
ğını belirtti. Uyku düzenine her
yaştan vatandaşın dikkat et-
mesi gerektiğini de dile getiren
Algın, “Öğrenciler için ve as-
lında bütün yetişkinler için uyku
düzeni çok önemli. Uyku haya-
tımızın çok önemli bir parçası o
yüzden yaz döneminde oluşan
bir takım aktiviteler ve prog-
ramlar nedeniyle uyku saatleri
kaymakta ve bunları için as-
lında okulların açılması bizim
için mükemmel bir zaman ola-
rak düşünüp bunu olumluya
çevirmemiz çok daha iyi olabi-
lir. Şöyle ki aslında uyku alış-

kanlıklarını düzeltmek için okul-
lar başlamadan belki 1-2 hafta
öncesinde ortaokul ve lise öğ-
rencilerimize aileleri tarafından
15’er dakikayla başlanan erken
yatma, daha sonra bu kalkış-
larda da 15’er dakika geç kalk-
mayla başlayan bir uygulama
çocukların uyku düzenini nor-
male koymalarına çok yardımcı
olacaktır. Peki, neden bu kadar
önemsiyoruz uykuyu? Çünkü
aslında uyku çocuklar için, öğ-
rencileri için, erişkinler için sa-
dece ders başarısına değil,
ders dışı aktivitelerde, spor ak-
tivitelerinde ve geçirdikleri za-
manda motivasyonlarında daha
mutlu olmalarında da önemli.
Onun dışında dersteki motivas-
yonlarını arttırarak, ders başarı-
sını arttırmakta. Bu yüzden
uyku düzenlerinin oluşması ko-
nusunda ailelerin de çocuklara
yardımcı olmasının çok önemli
olduğunu düşünmekteyiz”
dedi.

“AİLELER ÇOCUKLARIN 
UYKU DÜZENİ 
KONUSUNDA ÇOK DA 
ISRARCI OLMAMALI 
AMA”

Farklı araştırma sonuçlarına
göre belirli yaş gruplarına göre
ideal uyku süreleri olduğunu
söyleyen Demet İlhan Algın,
düzenli uykunun hayat kalite-
sini arttırdığını söyledi. Bazı ge-
netik rahatsızlıklar sebebiyle
uyku düzeni konusunda çok ıs-
rarcı olunmaması gerektiğinin
altını çizen Algın, şöyle ko-
nuştu;

“Amerika Uyku Tıbbı Aka-
demisi'nin yaptığı araştırmalara
göre aslında 6-12 iki yaş arası
9-12 saat; 13-18 yaş arası da
8-10 saat kadar uyuması ideal.
Fakat biliyoruz ki aslında uyku-
muz tamamen genetiğimizle
alakalı bir durum. O yüzden bu
genetik etkilenmelerden dolayı
da bunlarda 1-2 saat sarkmalar
veyahut da azalmalar olabilir.
Buna göre de aileler çocukların
uyku düzeni konusunda çok da
ısrarcı olmamalı ama genellikle
bu uyku düzenine uydukları
zaman çocukların ders, yeme
hatta bütün hayatındaki alış-
kanlıklarını düzene sokacaktır.
Bu açıdan çok önemli olacak-
tır.” 

İHA

Çocuklarda uyku düzenine dikkat

GÖZ Sağlığı ve Hastalıkları
Uzmanı Op. Dr. Umut Can Kur-
tuluş, çağın sorunu miyopinin
gün geçtikçe arttığını vurguladı.

Kurtuluş,  “Göz sağlığını
destekleyecek yiyeceklerle
beslenmek, aydınlık ortamlarda
vakit geçirmek, gözleri kaşıma-
mak, cisim ya da kitaplara çok
yakından bakmamak, cep tele-
fonu ve tablet gibi cihazlarla
geçirilen vakti azaltmak miyopi-
nin ilerlemesini engelleyebilir ya
da ilerleme hızını azaltabilir”
dedi.

Miyopinin gözün yapısının
normalden uzun olması nede-
niyle yakını iyi görebilirken
uzağı net görememek olarak
tanımlandığını belirten Göz

Sağlığı ve Hastalıkları Uzmanı
Op. Dr. Umut Can Kurtuluş, bil-
gilendirmede bulundu. Miyopi-
nin çoğunlukla okul çağında
belirti vermekle birlikte 30’lu
yaşlara kadar ilerleyebildiğine
dikkat çeken Göz Sağlığı ve
Hastalıkları Uzmanı Op. Dr.
Umut Can Kurtuluş, “Teknolojik
araç gereç kullanımındaki artış-
lar nedeniyle 2050 yılında
dünya nüfusunun yarısının
miyop olacağı öngörülmekte-
dir” diye konuştu.

“TELEVİZYONA ÇOK 
YAKLAŞIYORSANIZ 
DİKKAT”
Miyopi belirtilerine değinen

Op. Dr. Kurtuluş, bunların göz-
leri kısarak nesnelere bakmak,

televizyona çok yaklaşmak, sı-
nıfta arka sıralardan tahtayı gö-
rememek, uzaktaki nesneleri
fark edememek, çok sık göz
kırpmak, gözlerini sıkça ovala-
mak olduğunu belirtirken, bu
bulgular özellikle çocuklarda
gözden kolaylıkla kaçabileceği
için çocukların herhangi bir şi-
kayeti olmasa da göz kontrolle-
rinin düzenli olarak
yapılmasının büyük önem arz
ettiğini ifade etti. 

Dr. Kurtuluş, genetik neden-
ler, büyüme çağı, okul hayatı,
güneş ışığından yeterince fay-
dalanmamak, akıllı telefonlar ve
tabletlerle fazla vakit geçirmek
gibi sebeplerin miyopinin gelişi-
mini etkileyen başlıca faktörler olduğunu belirtti.

“MİYOPİ 
ENGELLENEBİLİR Mİ?”
“Günümüzde değişmiş olan

yaşam şartları ve şehirleşme
sonucunda dış ortamda geçiri-
len sürenin azalması nedeniyle
miyopi bir çeşit pandemi duru-
mundadır” diyen Op. Dr. Umut
Can Kurtuluş, miyopinin gelişi-
mini engelleyebilecek en
önemli faktörün çocukların her
gün en az 2 saat açık havada
vakit geçirmelerinin sağlanabil-
mesi olduğuna dikkat çekti.

“AYDINLIK ORTAMLARDA 
BULUNULMALI”
Op. Dr. Kurtuluş, miyopinin

ilerlemesini engelleyebilecek ya
da ilerleme hızını azaltacak
diğer faktörleri ise şöyle sıra-
ladı:

“Göz sağlığını destekleye-
cek yiyeceklerle beslenmek,
aydınlık ortamlarda vakit geçir-
mek, gözleri kaşımamak, cisim
ya da kitaplara çok yakından
bakmamak, belki de en önem-
lisi cep telefonu ve tablet gibi
cihazlarla geçirilen vakti azalt-
mak.”

Miyopinin ilerleme hızını
azaltacak tıbbi yöntemler oldu-
ğuna dikkat çeken Op. Dr. Kur-
tuluş, “Bazı ilaçların göz
damlası haline getirilerek kulla-
nılması, sadece gece boyunca
göze takılan özel lensler, miyopi
kontrol gözlükleri kullanılabilir”
şeklinde konuştu.

MİYOPİDE LAZER 
TEDAVİSİNİN YERİ
Miyopinin düzeltilmesinde

en sık kullanılan yöntemin göz-

lükler olduğunu vurgulayan Op.
Dr. Kurtuluş, “Bazı çocuk ve
yetişkinler çeşitli nedenlerle
gözlük takmayı istememekte,
bunun yerine kontakt lens ve
lazer tedavilerine yönelmekte-
dir. 

Kontakt lenslerin uzun süre
kullanılması alerjik, enfektif ve
mekanik problemlere neden
olabilmektedir. Lazer tedavile-
rinde ise çeşitli yöntemler ol-
makla birlikte hepsinin
uygulanmasında üç ana şart
vardır. 

Bunlar 18 yaşından büyük
olunması, miyopinin ilerlemesi-
nin durmuş olması, göz üze-
rinde müdahale edilecek
bölgelerin kalınlık ve dayanıklılı-
ğının uygun olmasıdır” dedi.
İHA

Miyopinin ilerleme hızı azaltılabilir

Bel ağrısını ciddiye almak gerekir
BEYİN, Omurilik ve Sinir

Cerrahisi Uzmanı Opr. Dr. Ab-
durrahman Özdemir, toplumda
oldukça yaygın görülen sağlık
sorunları arasında yer alan bel
fıtığına dikkat çekti.

Beyin, Omurilik ve Sinir Cer-
rahisi Uzmanı Opr. Dr. Abdur-
rahman Özdemir, toplumda
oldukça yaygın görülen sağlık
sorunları arasında yer alan bel
fıtığına dikkat çekti. Bel fıtığının
korkulması gereken bir durum
olmadığını belirten Op.Dr. Öz-
demir, doğru tedavi ile hastalık-
tan kurtulmanın mümkün
olduğunu dile getirdi.

Opr. Dr. Abdurrahman Öz-
demir, bel fıtığının belirtileri, ne-
denleri ve tedavi yöntemleri ile
ilgili, “Omurgalar arasında yer
alan kıkırdağın aşırı zorlama ne-
deniyle yerinden kayıp omurilik

kanalı içine doğru uzanması
sonucu, bacaklara gelen sinir-
lere ve omuriliğe baskıyla or-
taya çıkan bir durumdur. Fıtık
etkilenen kas grubuna bağlı
olarak güçsüzlük, hissizlik,
yanma, uyuşma, idrar tuta-
mama ve büyük abdesti ka-
çırma gibi belirtiler verebilir. Her
bel veya boyun ağrısı fıtık ol-
mamakla birlikte bu ağrıları in-
sanlar mutlaka hayatlarında
birkaç kez yaşamaktadır ancak
bunun araştırılması ve teşhisi
çok önemlidir.

Eğer fıtık hastayı hiçbir
zaman tehdit etmeyip sadece
belirli dönemlerde ağrılara
sebep olacaksa, yılda 1-2 defa
tutulma şeklinde görülecekse,
bu dönemde ilaçlardan yarar-
lanmak mümkündür. Başlangıç
aşamasındaki bel fıtığının eg-

zersiz, dinlenme ve ilaç gibi
çok basit tedaviler ile kontrol
altında tutulması mümkünken
ilerlemiş bel fıtığı hem yol açtığı
sağlık sorunları hem de yaşam
kalitesi üzerindeki olumsuz et-
kisi ile mutlaka tedavi edilmeli-
dir” dedi.

Bel fıtığının ilerlemiş olup ol-
madığını anlamanın en kolay
yönteminin bel fıtığı sorununun
yaşam kalitesini düşürmeye
başlaması olduğunu söyleyen
Op.Dr. Özdemir, “Eğer bel fıtığı
artık günlük hayatı olumsuz et-
kiliyor, bacağa yayılıyor, kişinin
daha hareketlerini ciddi dü-
zeyde kısıtlıyorsa, ağrılar ilaç-
larla kontrol edilemiyorsa
ilerlemeye başlamış demektir.
İlerlemiş bel fıtığının en kısa sü-
rede tedavi edilmesi kişinin ha-
reket kabiliyetinin korunması ve

tedavinin başarı oranının art-
ması açısından büyük bir
öneme sahiptir. Hastanın ame-
liyatına karar verilmeden önce,
hastanın önce ciddi bir şekilde
değerlendirilmesi gerekir. Fıtığın
radyolojik görüntüsü, bulun-
duğu bölge gibi hususlar önem
taşımaktadır. Belde çok büyük
bir fıtık görüldüğünde eğer hiç-
bir bulgusu yoksa endişe du-
yulmaz. Fakat boyunda
büyükçe bir fıtık görüldüğünde,
hastanın hiçbir bulgusu olmasa
da omurilik basısı kati ise ame-
liyat önerilir. Çünkü hastanın
ters bir hareketinde omuriliğe
bası artarsa hastanın felç
kalma riski bulunmaktadır. Bu
nedenle erken teşhis ve tedavi
hayati önem taşımaktadır” diye
konuştu.

İHA



29 Eylül 2023 Cuma

Manisa Büyükşehir Belediye
Başkanı Cengiz Ergün ve Manisa
Futbol Kulübü Başkanı Mevlüt
Aktan, Gençlik ve Spor Bakanı
Osman Aşkın Bak’ı makamında
ziyaret ederek yenileme çalışma-
ları devam eden Manisa 19 Mayıs
Stadyumu ve kulüp hakkında bilgi
alışverişinde bulundu.

Ziyarette Başkan Mevlüt
Aktan, Bakan Bak'a üzerinde is-
minin yer aldığı 45 numaralı Ma-
nisa FK formasını ve kulübün
ürünlerinin yer aldığı hediye paketi
takdim etti. Ziyaretten duyduğu
memnuniyeti dile getiren Bakan
Bak, Trendyol 1. Lig'de mücadele
eden Manisa Futbol Kulübü’ne
başarı dileklerini iletti. 

Manisa FK’dan Gençlik ve 
Spor Bakanı Bak’a ziyaret

Türkiye Sigorta Basketbol
Süper Ligi’nde mücadele eden
Manisa Büyükşehir Belediyespor
Basketbol Takımı, bugün saat
19.00’da Manisa’da oynayacağı
Bahçeşehir Koleji maçının taktik
hazırlıklarını tamamladı. 

Manisa Büyükşehir Belediyes-
por Basketbol Takımı, 2023-2024
sezonu açılış maçında Bahçeşehir
Koleji maçının hazırlıklarını tamam-
ladı. Bugün saat 19.00’da Mura-
diye Spor Salonu’nda oynanacak
maça kilitlenen yeşil-beyazlı takım,
sezona iyi bir başlangıç yapmak
istiyor. Kulüpten yapılan açıkla-
mada, “Haydi Manisa! Özlenen an
geldi. Takımını yalnız bırakma! Mu-
radiye Spor Salonu’nda boş koltuk

bırakma!” denildi. 
BİR HAFTADA 4 RESMİ

MAÇA ÇIKILACAK
Potanın Tarzanları, bugün oy-

nayacağı Bahçeşehir Koleji maçı-

nın ardından 4 ve 5 Ekim tarihle-
rinde FİBA Europe Cup ön ele-
mesinde Porto ve Optibet
Nevezis’i Manisa’da ağırlayacak.
Yeşil-beyazlı takım 8 Ekim’de İs-

tanbul’da Galatasaray NEF ile
karşılaşacak. Yeşil-beyazlı takım
bir haftada 4 resmi maç oynaya-
rak sezona hızlı bir giriş yapacak.
spor servisi

Basketbol heyecanı Manisa’da başlıyor!

Manisa Futbol
Kulübü, Trendyol 1.
Lig’in 7. haftasında
deplasmanda karşıla-
şacağı Gençlerbirliği
maçının hazırlıklarını
sürdürdü.

Manisa Futbol
Kulübü, Trendyol 1.
Lig’in 7. haftasında
deplasmanda Genç-
lerbirliği’ne konuk
olacak. Siyah-beyaz-
lılar, 30 Eylül Cumar-
tesi saat 19.00’da
Eryaman Stadı’nda
oynanacak maçın
hazırlıklarına dün gerçekleştirdiği an-
trenmanla devam etti. 

Fikri Bayrıl Tesisleri’nde
Teknik Direktör Osman
Zeki Korkmaz yöneti-
minde gerçekleşen an-
trenmanda salonda
kuvvet çalışmasıyla baş-
ladı. Sahada dayanıklılık
çalışmasıyla devam eden
antrenmanın son bölü-
münde oyuncular taktik
çalışma gerçekleştirdi.

Siyah-beyazlılar,
bugün yapacağı antren-
manla çalışmalarını sür-
dürecek.

Burhan AKDEMİR

Burhan AKDEMİR

Manisa FK kuvvet çalıştı


